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 26/2020מספר הוועדה:  

 אולם המועצה  מקום ההתכנסות:

 ( 23.11.2020)  תשפ"א כסליוב 'ז תאריך הוועדה:

 יונה רוט ואור בוזגלו  מזכיר הוועדה בדיון:

 16:00שעת תחילת הוועדה: 

 18:10  שעת סיום הוועדה:

 

ולא עבר בדיקה או הגהה ע"י גורם כל שהוא בעיריית  בע"מ ורקגולד התמליל נכתב ע"י חברת 

 ירושלים

 

 ובעל איכותי תמליל לייצר מנת על שביכולתם כל עושים בע"מ ורקגולד  עיריית ירושלים וחברת

 טעויות שיתכנו הבנה תוך מושכל באופן להיעשות צריכה בתמליל קריאה כי מודגש זאת ערך. עם

 שונות. אובייקטיביות מסיבות השמטות או/ו

 

 

 

 

 תמלול והקלטה ורקגולד ים       Mג ו  Rת     ורק-גולד
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speak. 

We 
type_" 
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 צביקה כהן:

סעיפים שהם על סדר היום, מפאת דחיפותם.  2-3ברשותכם כמובן, לקראת סוף הישיבה אעביר עוד 

ואוספת עוד ועוד ועוד, ואנחנו נתקדם ברשותכם. על סדר יומנו אז אנחנו כמובן, המערכת עובדת 

 .75, 74, 73, 1572קבוצת סעיפים ואני ברשותכם אתחיל את סדר היום. סעיף ראשון 

 

 :'עופר ברקוביץ

 אני עוד לא פתחתי את הסדר יום, אז שניה.

 

 יוחנן ויצמן:

והלכנו  75אחד. זה לא, אתה אומר לי זה צריך דיון רציני. איפה התאגידים? הם פה? שיציגו אחד  75

 הביתה.

 

 צביקה כהן:

 רגע אחד יוחנן, יוחנן תאגידים.

 

 שמוליק זליגמן:

 .2020-, לא ל2019רגע, רק לפני זה, התאגידים נפלה פה טעות, מדובר על דין וחשבון לשנת 

 

 צביקה כהן:

 איפה הדיון של התאגידים?

 

 שמוליק זליגמן:

 .1575-ב

 

 צביקה כהן:

 -1575. יפה

 

 שמוליק זליגמן:

2019. 

 

 צביקה כהן:

מאחר וזימנו אלינו את מיטב האנשים, את מנכ"לי התאגידים, אני מבקש מהחברים פשוט זה עניין 

ברמה של רק ליידע את הוועדה, הם לא צריכים את האישורים שלנו אם הבנתי נכון אדוני היועץ 

ם של כל אחד ואחד שהוא עומד בראשו. זה המשפטי. הם העבירו את זה כבר אצלם בתוך התאגידי

 למען מה שנקרא איזשהו הליך פרוצדוראלי שאמור להגיע מכאן למועצת העיר.
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 יוחנן ויצמן:

 .1575כן אבל מועצת, לא לא לא. אדוני היו"ר, החוק קבע שהדו"חות יונחו, הוועדה תדון. זה לא 

 

 צביקה כהן:

חושב, אלא אנחנו מעבירים את הדברים בצורה כזו של בדיוק זה מה שאמרתי, שלא כמו שאתה 

ליידע את חברי הוועדה או לומר כמה מילים בגלל שלכל סיעה יש לה נציגים שם. אבל אם יש לך 

 אדוני היקר איזה משהו ספציפי לומר לאיזשהו תאגיד, הרי לכבודך נפתח דיון.

 

 יוחנן ויצמן:

 מקסים.

 

 צביקה כהן:

 שנרצה מאד מאד מאד לרוץ ברוח הדברים שאני מוביל.אבל קח בחשבון 

 

 אלישע פלג:

 יש גם הדלקת נרות.

 

 יוחנן ויצמן:

 הדלקת נרות חנוכה וודאי.

 

 צביקה כהן:

הדלקת נרות חנוכה. אז חברים ברשותכם, אנחנו מתחילים. מזכיר העירייה לא נמצא איתנו, את 

עם התאגידים? זליגמן, חשבתם איך אתם  נמצאת איתנו? חשבתם איך אתם רוצים לנהל את הדיון

רוצים לנהל את ה, מזכירות העירייה, גם לימיני וגם לשמאלי ביקשו מכם לא מעט פעמים להגיש 

 -לפה ניירות סבירים. אין שום סיבה בעולם שנתאמץ, מספיק אנחנו מתאמצים לחשוב להצביע בעד

 נגד. זה כל כך מגוחך האותיות הקטנות האלה.

 

 :אור בוזגלו

 זה מה שיוצא מהתוכנה. אין לי שליטה על הגדלה.

 

 צביקה כהן:

 אמרתי מימיני ומשמאלי.

 

 אלישע פלג:

 אני שנתיים בוכה על זה.
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 צביקה כהן:

 אמרתי מימיני ומשמאלי.

 

 אלישע פלג:

 אני אספר לך משהו?

 

 צביקה כהן:

 זה נורא מרגיז.

 

 אלישע פלג:

ע מולטיפוקל, הורדתי אותם, באתי עם משקפיים רק אני עד לפני עשר דקות הייתי עם עדשות מג

 בגלל שאני לא מצליח לראות שום דבר ממה שכתוב. כל מה שאמרתי היום אמרתי עם משקפיים.

 

 צביקה כהן:

 גברתי הנכבדה, מכבדים מעריכים, אנחנו ניתקל בזה פעם נוספת, לא נקיים דיון.

 

 אור בוזגלו:

 לי אופציה להגדיל.אני אחזור, זה בעיה של התוכנה. אין 

 

 אלישע פלג:

 ... וועדת כספים.

 

 צביקה כהן:

 בצדק. זיטוק, הערנו בחומרה. בבקשה. טוב. רשמת. תודה רבה. תאגידים, שמוליק. תאגידים.

 

 שמוליק זליגמן:

 , נפלה פה טעות סופר.2020, לא 2019קודם כל תיקון לפני שמתחילים, מדובר על דין וחשבון לשנת 

 

 כהן:צביקה 

 אכן נכון.

 

 אלישע פלג:

 -20-אם אפשר בחומר מה שנשאר לאשר תקציב ל

 

 שמוליק זליגמן:
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 .delay-לא. פה זה דין וחשבון. זה לא תקציב אלישע. זה דין וחשבון זה דו"חות כספיים, זה תמיד ב

 

 אלישע פלג:

 אני יודע, סתם צוחק.

 

 יוחנן ויצמן:

ג', ראש העירייה יגיש למועצה פעם בשנה לפחות 57הסעיף אדוני היו"ר, אני רוצה להקריא לך את 

דו"ח על המצב בכל תאגיד שהעירייה משתתפת בו ולפי דרישה של חבר מועצה יקוים דיון בדו"ח זה. 

 -אז אנחנו לא, בוא, זה לא

 

 צביקה כהן:

ו טוב, יוחנן בסדר. איתן, אתה מתבקש לומר לנו בשם התאגידים כמה מילים. ואם תהיה שאלה א

הבהרה למישהו מחברי וועדת הכספים, בשמחה רבה. ואני מבקש שראשי התאגידים שנמצאים 

איתנו פה, אם תהיה שאלה ספציפית לאיזשהו תאגיד, יקום אותו אדם נכבד, ישיב על השאלות 

 שנשאלים.

 

 איתן בוק:

 אם יהיה משהו נקרא להם. הם יושבים בחדר ליד, אין שום בעיה.

 

 אלישע פלג:

 ה רק לתקן את היו"ר. מותר לי ולכבד את עו"ד איתן בוק כעו"ד.אני רוצ

 

 צביקה כהן:

 תודה, עו"ד איתן, אתה איתנו?

 

 איתן בוק:

 רואה חשבון.

 

 יוחנן ויצמן:

 לא. פשוט אלישע חושב שזה כבוד.

 

 אלישע פלג:

 אצל אנשים מסוימים כן.

 

 צביקה כהן:

 יוחנן, איתן בבקשה.
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 איתן בוק:

מילים. על פי הדרישה של משרד הפנים, יש לנו חובה להגיש פעם בשנה דו"ח על פעילות כן. כמה 

התאגידים העירוניים וזה באמת מה שעשינו פה. אנחנו צירפנו פה דו"ח שמפרט את כל הדו"חות 

הכספיים של כל התאגידים העירוניים כולל המנהלים הקהילתיים. הדו"חות הכספיים האלה הם 

רו על ידי הדירקטוריונים ונחתמו, דו"חות חתומים ומאושרים כולם. כל דו"ח דו"חות כבר שאוש

שהגשתי פה כבר חתום ומאושר. ולכן למעשה יש פה, נותנים את האפשרות לעיין בדו"חות הכספיים 

כדי לקבל תמונת מצב של התאגידים עצמם ובהחלט יש לנו פה תמונת מצב מאד יפה ומכובדת של 

 -ש פעילות מאד מאד נרחבת

 

 צביקה כהן:

 מכובדת מאד.

 

 איתן בוק:

 -מיליארד שקל בכל התאגידים עצמם. בהחלט 3.98-כן. לסכומים של כ

 

 צביקה כהן:

 חבר'ה, אתם מפריעים לחברנו איתן לדבר.

 

 איתן בוק:

בהחלט פעילות מכובדת. וכמו שאמרתי, כל הדו"חות הכספיים מצורפים בפנים. במידה ויש איזשהו 

מעבר ל, או משהו כללי שרוצים לשאול לגבי תאגיד מסוים, לא משהו ספציפי על הדו"חות עניין 

 הכספיים, יותר על דברים עקרוניים.

 

 צביקה כהן:

אתה אומר אם יש משהו ספציפי לדו"ח מסוים, לאיזושהי חברה כזו או אחרת, אנא תשאלו. זה 

 -ביעף אנחנו

 

 איתן בוק:

 הדו"חות מאושרים וחתומים. בכל מקרה זה לא ניתן לשינוי כי

 

 צביקה כהן:

 תודה.

 

 איתן בוק:

 עד כאן.
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 צביקה כהן:

 חברים, רשמתי את הראשון שרוצה לדבר, אריה בבקשה.

 

 יוחנן ויצמן:

לא. שניה אחת, יש לי מספר שאלות כלליות יותר. אחרי זה ניגש לתאגיד תאגיד, אחרי שחברים 

היום. באו ראשי התאגידים, התיישבו בשולחן, הציגו מה הם כמובן ישוחחו. אבל זה מה שהיה עד 

 -דקות מה הם מתכננים לשנה הבאה. זה 2-3-עשו במהלך השנה. אמרו ב

 

 איתן בוק:

 משנה שעברה כבר אנחנו לא עושים את זה.

 

 צביקה כהן:

 הוצאתי אתמול מייל, יוחנן.

 

 יוחנן ויצמן:

 כן.

 

 צביקה כהן:

העירייה בו ביקשתי בתוך אותו מייל שכל מנכ"לי החברות למיניהם  אתמול הוצאתי מייל ממזכירות

 ותאגידים ומנהלים קהילתיים, הקודקודים שיהיו פה, על פי כבודה של הוועדה הנוכחית.

 

 יוחנן ויצמן:

 כן.

 

 צביקה כהן:

 ולא יישלחו נציגים מטעמם אלא כל אחד יהיה פה.

 

 יוחנן ויצמן:

 ככה אמור להיות.

 

 צביקה כהן:

ד. שתיים, אם יש שאלה, מאחר ואנחנו בקורונה ולא רוצים הרבה בלאגנים. אם יש שאלה אח

 -ספציפית לאיזשהו

 

 יוחנן ויצמן:
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 בסדר.

 

 צביקה כהן:

 תאגיד, אתה מוזמן.

 

 יוחנן ויצמן:

, על 19השאלה שלי על כל התאגידים, בעיקר אלה שעם הכנסות מהציבור, האם הם, דווקא לא על 

 -ערכים להפחתה בגלל שיותר, אלה שנ 20

 

 צביקה כהן:

 שאלה כללית, נכון?

 

 יוחנן ויצמן:

השאלה היא כללית על כל התאגידים, אליך למעשה ולא, זה לא מחלק אותה לכל התאגידים. יש 

מלא תאגידים שלנו עירוניים שזה יש להם פגיעה גדולה בהכנסות בגלל הקורונה. אם הם נערכים מה 

לספר לנו. והשאלה היא גם הפוכה. יש תאגידים שבעצם תפקידם הוא להוציא הם עושים, אתה יכול 

 כסף. למשל לביא, האם יש לו יתרות השנה או דברים כאלה?

 

 איתן בוק:

 . אבל בכל אופן.2020ולא על  2019אז קודם כל אני רק מציין ומזכיר שהדו"ח הזה כמו שאמרנו על 

 

 יוחנן ויצמן:

 כן.

 

 איתן בוק:

אפשר להתעלם מהקורונה אז אני כן אתן תשובה. יש מספר תאגידים שאפילו הפעילות  מכיוון שאי

שלהם עלתה בזמן הקורונה כי זו היתה הזדמנות טובה, כמו חברת מוריה למשל שיכלה לעשות את 

כל עבודות התשתית כל עוד שהכבישים ריקים ואין הרבה פעילות וזה נתן להם אפשרות לעבוד 

והם עובדים במהירות ומסיימים את הפרויקטים במהירות גדולה מאד.  תפוקה. 150%-בממש ב

לעומת זה, למשל חברת אריאל היא חברה שניזוקה מאד מאד קשה מנושא הקורונה. כי היא למעשה 

כל פעילות הספורט והתרבות בגדול נעצרה כמעט לחלוטין. אז יש להם עוד כמה פעילויות שהם כן 

 ן טדי, הכל לגמרי מחוסל.עושים אבל גם הארנה, איצטדיו

 

 יוחנן ויצמן:

 מת.
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 איתן בוק:

ובאמת חברת אריאל נמצאת בקשיים לא קלים והם מתמודדים עם זה. יש פה מנכ"ל חדש שעושה 

 עבודה מאד טובה וכמובן שעיריית ירושלים לא תתן לתאגיד כזה בזמן כזה ליפול.

 

 יוחנן ויצמן:

 תיאטרון ירושלים, מגדל דוד.

 

 איתן בוק:

כל הגופים האלה עובדים יחד עם הקורונה עצמה. חלקם למדו כבר לעשות פעילויות תוך כדי תנועה 

שמתאימות לקורונה. חלקם באמת לא עושים ונאלצים לסגור. יש תאגידים כאלה. חברה רורה, כל 

 -ה

 

 :'עופר ברקוביץ

 אפשר שיהיה שקט, צביקה, קשה לשמוע.

 

 צביקה כהן:

שע, זה נורא מפריע. חגית. בבקשה. אלישע. זה נורא מפריע אני מבקש. זה אתה צודק לחלוטין. אלי

נורא מפריע. חברים מתבקשים, חבר'ה יש פה דברים חשובים ואני רוצה כששואלים שאלה לא 

 לחזור עליה פעם נוספת. ואני מתנצל בפני אלה שמפריעים אבל זה מפריע.

 

 איתן בוק:

אגידים הגדולים שלנו ברובם לא נפגעו מהדבר הזה. אם אז אני ככה אסכם את מה שאני אומר, הת

זה כמו שאמרתי, מוריה. אם זה לביא, עדן, תכנית אב לתחבורה. כל אלה בסך הכל עובדים חזק 

בתקופה הזו והם עובדים על תשתיות, כך שכמו שאמרתי זו הזדמנות טובה ההפך, לרוץ עם 

ם. תאגיד שבהחלט נפגע חזק כמו שאמרתי הפרויקטים כי הפרויקטים מתוקצבים ויש להם תקציבי

 זה חברת אריאל, התאגיד של חברת אריאל.

 

 צביקה כהן:

 הוא פשוט מתעסק עם אירועים וקשה לו במצב הנוכחי.

 

 איתן בוק:

 אירועי ספורט ותרבות שכמובן נעצרו כמעט לחלוטין.

 

 צביקה כהן:

 .תצריכים לחשוב על חלופו
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 איתן בוק:

 מוצאים, יש עוד פעילויות נוספות שהם עושים והם בינתיים מסתדרים.כמובן. אבל הם 

 

 צביקה כהן:

 יש שמה מנכ"ל מיוחד אני שומע.

 

 איתן בוק:

התאגידים הקטנים כמו הורה, כמו תיאטרון ירושלים, כאלה גופים, באמת הפעילות שם מאד 

ות כי היו להם תקופות, נעצרה, מוזיאון ישראל. אבל הם באמת מצליחים לשרוד, לעבור את התקופ

 -יש להם את הספרים שלהם. במקביל הם הורידו את כל העלויות אז אין סיבה שהם

 

 יוחנן ויצמן:

 אין הוצאות.

 

 איתן בוק:

 אז אין להם הוצאות. ברובם בלי בעיות קשות בקטע הזה.

 

 צביקה כהן:

ציפי או משהו בקווים טוב. חברים, עוד שאלות? איפה אריה? בבקשה. אריה, אתה שואל תאגיד ספ

 הכלליים? אז תאמר בבקשה איזה תאגיד.

 

 אריה קינג:

 אני רוצה להתייחס ספציפית לבית חנינה.

 

 צביקה כהן:

 ל?

 

 אריה קינג:

 עמותת מנהל קהילתי בית חנינה.

 

 צביקה כהן:

 בבקשה.

 

 אריה קינג:

 -עמותת מנהל קהילתי
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 צביקה כהן:

 ות?נמצא פה יו"ר העמותה? נמצאים פה הצו

 

 אריה קינג:

 לא. הם לא נמצאים פה.

 

 איתן בוק:

 נמצא פה מנכ"ל החברה למתנ"סים, מנהל מחוז ירושלים סליחה, של החברה למתנ"סים.

 

 צביקה כהן:

 נעים מאד. אני רוצה מישהו בכיר מבית חנינה.

 

 אריה קינג:

 אין פה, אין פה.

 

 איתן בוק:

 -תאגידים שהם 35אני מייצג את בית חנינה ועוד 

 

 אריה קינג:

 לא, זה לא.

 

 צביקה כהן:

 אנחנו מכבדים אותך מאד. אבל לאריה יש שאלה ספציפית לבית חנינה.

 

 אריה קינג:

 הוא יענה. צביקה, הוא יענה.

 

 איתן בוק:

 ... והרואת חשבון שלנו...

 

 אריה קינג:

 הוא יענה.

 

 צביקה כהן:

 בסדר גמור.
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 אריה קינג:

 עלי.זה מקובל 

 

 צביקה כהן:

 בבקשה, תודה.

 

 אריה קינג:

 הוא הכי טוב.

 

 צביקה כהן:

 בבקשה.

 

 אריה קינג:

קודם כל אני רוצה להתייחס רק לבית חנינה כי דרך המנהל הזה מזה כבר כמה שנים מתנהלת וועדה 

שפוגעת מאד מאד מאד בתפיסתי לפחות בסדרי שלטון, משטר ובכל מה שקשור לתכנון ובניה 

ובעלות בקרקעות. דרך עמותת מנהל קהילתי בית חנינה פועלת הוועדה, וועדת בעלויות הארורה. 

 נקרא לזה ככה.

 

 צביקה כהן:

 תסביר.

 

 אריה קינג:

 -וועדת בעלויות זו וועדה

 

 יוסי חביליו:

 צביקה, תרשום אותי.

 

 אריה קינג:

ותה. ומה שמפליא אותי, זה שפועלת מתוך העמותה, לא ברור לי למה הסמיכו אותה, מי הסמיך א

 לא מופיע בדו"ח.

 

 יוחנן ויצמן:

 אתה לא יודע מי הסמיך אותה?

 

 אריה קינג:
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 לא ברור לי מי הסמיך אותה. אבל לא מופיע בדו"ח.

 

 צביקה כהן:

 מה תפקידה של הוועדה הזו?

 

 אריה קינג:

 -לא מופיע בדו"ח פה שהם הגישו

 

 יוחנן ויצמן:

 ך בקטע לא פוליטי.לאשר. צביקה, אני אסביר ל

 

 אריה קינג:

לא מופיע שהוועדה הזו או העמותה למעשה קיבלה כסף, קיבלה כסף מבעלי עניין בבית חנינה כדי 

 לקבוע שהם בעלי קרקעות בבית חנינה. אוקי?

 

 יוחנן ויצמן:

 זה האשמה חמורה.

 

 אריה קינג:

תשובות. אם הם קיבלו כסף, למה אני יודע שהם קיבלו כסף. האשמה? נכון. בגלל זה אני רוצה 

 -הכסף לא פה? דבר שני, אם הם קיבלו כסף

 

 יוחנן ויצמן:

 שקל שוחד, אני אמור לדווח על זה לעירייה? 50אם אני קיבלתי 

 

 אריה קינג:

שניה שניה, יוחנן אני שואל, אני לא שואל אותך כי אתה אין לך תשובות, אני רוצה לשאול את מי 

 -תשובות. אם הם קיבלו כסףשיכול לתת 

 

 צביקה כהן:

 יוחנן, אתה תירשם בזמנך. גם אם זה פעם שניה.

 

 יוחנן ויצמן:

 יהיה פעם שניה.

 

 צביקה כהן:
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 תודה.

 

 אריה קינג:

אני בכוונה אומר את זה פה לפרוטוקול. אם הם קיבלו כסף, מי אישר להם לקבל ואיפה הכסף 

? דבר שני, וזה אולי גם עונה, אולי זה קשור, הייתי רוצה מופיע? ואם הם קיבלו כסף, למי הוא יצא

שלפרוטוקול יירשם האם יש קשר בין מי שחתום פה על הדו"ח, אוסאמה ווטאד למישהו מבעלי 

התפקידים הבכירים באותה עמותה, שהוא אמור להיות המבקר של העמותה. שתי התשובות האלו 

 חשוב לי מאד שיירשמו לפרוטוקול.

 

 צביקה כהן:

 -נמצא איתנו

 

 יוסי חביליו:

 רגע, לפני לפני.

 

 אריה קינג:

 יוסי, שאלתי אותו, לא אותך.

 

 צביקה כהן:

 יוסי.

 

 אריה קינג:

 אתה אחרי זה תשאל.

 

 צביקה כהן:

 אני שומר לך את הזכות.

 

 יוסי חביליו:

 אבל זה על זה.

 

 צביקה כהן:

תהיה תשובה מקצועית מדרג מקצועי. ואם אתה רשום אצלי. אני חושב שאתה תהיה שבע רצון אם 

 תצטרך להוסיף, אולי כבר לא תצטרך להוסיף כלום, אולי. בבקשה. תודה.

 

 משה קהתי:
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שמי משה קהתי, מנהל מחוז ירושלים של החברה למתנ"סים. כמו שאמרתי צביקה, אנחנו בעצם יש 

 עמותות רשומות ברחבי העיר שזה המנהלים הקהילתיים. 35לנו 

 

 כהן:צביקה 

 נכון.

 

 משה קהתי:

ובעצם כל שנה אנחנו מגיעים, מייצגים. יש לנו פה נמצאת איתנו רואת חשבון ציפי סקטון שהיא 

הבקרית הכספית של המחוז ובעצם כל הדו"חות כל חודש עוברים דרכה. פעם בשנה כמו שאתם 

תה, להוציא יודעים, כל עמותה צריכה על ידי הרואה חשבון שלה כמו שאריה אמר, מבקר העמו

דו"ח וזו ההתנהלות. אנחנו מגיהים את כל הדו"חות, מעירים הערות וכולי. לגבי מה שאריה שאל 

ואמר, אז תשובה שניה היא מאד פשוטה, הרואה חשבון של העמותה הוא קרוב משפחתו של מנהל 

ד, לפני שנתיים ניהל את המנהל הקהילתי בחור בשם חוסאן וואטהמתנ"ס עד לפני שנתיים. עד 

הרואה חשבון הוא קרובו. לשמחתי הרבה בשנתיים האחרונות מנהל את העמותה וואסים אל חאג', 

 מנהל חדש, צעיר, בא מ, בוא נקרא לזה מערכי ניהול שונים.

 

 צביקה כהן:

 -אין קשר בין רואה החשבון

 

 משה קהתי:

 היום אין, היום אין.

 

 צביקה כהן:

 אין קשר.

 

 משה קהתי:

האחרונות אין קשר. ללא קשר, אנחנו על פי חוות דעת מקצועית של ציפי דרשנו את בשנתיים 

 החלפת רואה החשבון מקצועית. מקצועית, אנחנו לא רואים אותו... זה אחד.

 

 צביקה כהן:

 תתייחס בבקשה לשאלה הראשונה.

 

 משה קהתי:

 בטח, כמובן. השאלה הראשונה היא יותר מורכבת.

 

 צביקה כהן:
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ה שאומר אריה, הוא לא מביא סתם דברים מהבית. אם זה נכון, אנחנו רוצים לשמוע תשמע, אם מ

 תשובות.

 

 משה קהתי:

אריה, אחד, אריה לא מביא סתם דברים מהבית. שתיים, אריה ואני בקשר מה שנקרא כמעט 

יומיומי על עמותת בית חנינה. שלוש, לכל השאלות של אריה אנחנו מפעילים בקרה בשתי רמות, גם 

ביקורת של החברה למתנ"סים עושה בדיקות וגם בקרת העירייה עם סגן המבקר אסף כרמון ה

 שהוא כרגע מחליף את ה, עד שתיכנס המבקרת.

 

 צביקה כהן:

 לא הוא. יש מישהי אחרת שמחליפה כמדומני.

 

 משה קהתי:

 -לא לא. אתה צודק. אבל כרגע היא לא נמצאת, אז אסף כרמון

 

 חגית משה:

 מישהו אחר.לא. יש 

 

 צביקה כהן:

 אוקי.

 

 משה קהתי:

 אוקי, לא משנה.

 

 צביקה כהן:

 אסף אנחנו מעריכים אותו מאד אבל יש מישהו אחר.

 

 משה קהתי:

אנחנו על כל השאלות האלו מבדיקות בתקופה המאד קרובה יצאו דו"חות מאד ברורים מה היה, 

ים. אני מתחייב לכל החדר הזה, ברגע מי, אני כרגע נזהר, אני לא רוצה להגיד דברים שלא מוסמכ

 -שנדע

 

 צביקה כהן:

 תהיה התייחסות לכל...

 

 משה קהתי:
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 משפטית לכל מה שאריה אמר פה.

 

 צביקה כהן:

אני אומר עוד משהו, הרי וועדת הכספים יכולה בכל שלב ובכל עת להתערב. ואם זה יוגש לסדר יום 

חמורים לכל הדעות. אתה צריך לפרום אותם. נצטרך שוב פעם לשבת על המדוכה. נאמרו פה דברים 

שלושה, זה לא משנה מתי, אבל בזמן סביר  -חודשיים -אז אם אתה אומר שאנחנו נקבל תוך חודש

 דו"ח מפורט על מה שנאמרו פה הדברים, אני חושב שאריה יעבור לסדר יום.

 

 אריה קינג:

 אם זה יירשם וזה יובא לפה.

 

 צביקה כהן:

 שם.מה שאני אומר זה נר

 

 אריה קינג:

 בסדר. אבל זה יובא לפה.

 

 צביקה כהן:

 זה נרשם, הדברים נרשמים. בסדר?

 

 משה קהתי:

 -בהחלט צביקה, אנחנו יהיו חומרים, אני אומר שוב, אני בקשר עם אריה. אנחנו מדברים

 

 צביקה כהן:

 אחרי הקשר אנחנו עם הכאבי בטן האלו.

 

 משה קהתי:

 הכספים, תזמנו אותנו, נגיע בשמחה...אתם אחריות של וועדת 

 

 צביקה כהן:

תודה רבה יוסי בבקשה. יוסי אני חושב שאם אתה רוצה להתייחס לדברים של אריה, אז אולי 

 -בצורה

 

 יוסי חביליו:

 תמציתית.
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 צביקה כהן:

תמציתית, בשל העובדה שאנחנו אישרנו את זה באוויר. אין לנו, אנחנו לא מקבלים את האשמות של 

 ריה.א

 

 יוסי חביליו:

 צביקה, שני משפטים.

 

 צביקה כהן:

 בבקשה.

 

 יוסי חביליו:

אני בניגוד למה שאמר אריה, אני חושב שהוועדת בעלויות זה דבר מצוין, זה דבר חשוב, זה דבר 

שמאפשר לערבים לקבל היתרי בניה. אני לא חושב שזה קשור ישירות לדו"חות הכספיים של 

 י.העמותה של המנהל הקהילת

 

 אלישע פלג:

למה דווקא לערבים? מה, יהודים לא יכולים נוהל מוכתר במזרח העיר? למה רק לערבים? למה אתה 

 אומר ערבים? תושבי מזרח העיר.

 

 יוסי חביליו:

בדרך כלל, רוב האנשים שמתגוררים שמה ורוב בעלי הקרקעות זה ערבים. גם אם יהודי יהיה לו 

 אז הוא גם יוכל להיעזר בוועדה הזאת. בעיה שהוא לא יוכל להוכיח קרקע,

 

 אלישע פלג:

לא. ליהודים יש נוהל רב, זה בסדר. אין לנו בעיה. כל אחד עשה לך רב. הם לוקחים מוכתר שאין לו 

 שום מושג במה הוא מאשר, ואנחנו לוקחים רבנים, הכל בסדר.

 

 צביקה כהן:

 אלישע, אנחנו עוד רגע גומרים את הסעיף הזה.

 

 חביליו:יוסי 

 דווקא על הסיפא שלך אולי אני מסכים אבל זה נושא אחר.

 

 צביקה כהן:

 יוסי, אני לא בטוח שאריה דיבר, אתה עונה על משהו אחר לגמרי ממה שהוא בעצם דיבר.
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 יוסי חביליו:

 לא. אני עונה למה שהוא דיבר. זה לא קשור ישירות לדיון.

 

 צביקה כהן:

ם זה נכון שיש קשר בין המנהל לבין הוועדה הזו. אבל אתה הוא שאל מאיפה מקור הסמכות והא

 אומר שזה דבר חיובי, הוא לא נתן ציון למהלך עצמו.

 

 יוסי חביליו:

 צביקה, למה אתה מתווכח?

 

 צביקה כהן:

 אוקי. אנחנו לא מתווכחים.

 

 יוסי חביליו:

הקהילתי. זה לפי חוות דעת אני חושב שזה דבר מצוין. מקור הסמכות שלו לא קשור בכלל למנהל 

של היועץ המשפטי לממשלה והמנהל הקהילתי הוא לכל היותר אכסניה. אבל חשוב לי להגיד את 

 הדברים האלה.

 

 אריה קינג:

 חברי הוועדה זה אנשי המנהל.

 

 צביקה כהן:

 יש עוד שאלות למישהו? יוחנן.

 

 משה קהתי:

 ים קהילתיים אני אשמח לענות.צביקה ברשותך, אני פה אם יש עוד שאלות בנושא מנהל

 

 צביקה כהן:

 חברים, אנחנו פתוחים לכל. אתה רואה, הדיון פתוח. יוחנן, הכל בסדר, חברים?

 

 :'עופר ברקוביץ

אני רק אגיד שאני רוצה שהדברים שאריה אמר ייבדקו גם על ידי ביקורת העירייה ולא רק על ידי 

 החברה למתנ"סים.

 

 דובר לא מזוהה:



 26/2020מס'  -ועדת כספים
 23/11/2020 -מתאריך ז' בכסליו תשפ"א

20 
 

 קורת. עופר, זה נמצא בביקורת מעמיקה מאד.זה נמצא בבי

 

 צביקה כהן:

 עופר, תודה רבה לכולם. אריה תודה רבה, יוסי חברים.

 

 יוסי חביליו:

 רגע רגע, יכול להיות, רגע יוחנן לפני בבקשה.

 

 יוחנן ויצמן:

אני לא אני רציתי לענות לאריה. הנושא של וועדת בעלויות, שוב, אתה אומר שיש שחיתות או לא, 

יודע להתמודד עם זה ואולי אתה צודק. אני באמת לא יודע. אבל בעיקרון וועדת בעלויות במזרח 

 ירושלים היא דבר מתבקש. איך אתה רוצה שנסתדר?

 

 :'עופר ברקוביץ

 -חבר'ה, אל תפתחו על זה דיון עכשיו כי זה לא

 

 יוחנן ויצמן:

 -כי זו לא הוועדה לתכנון ובניה. אבל

 

 :'ץעופר ברקובי

 -זה לא המקום. חבל על הזמן. זה משהו שהוא

 

 אלישע פלג:

זה לא חבל על הזמן כי אני אומר לך, לנו אין את הכלים לבדוק את כל ההמלצות של המוכתרים. 

 -ובחלק מההמלצות

 

 :'עופר ברקוביץ

 -לא. אני לא אומר שזה לא נושא חשוב, אני אומר כאילו מה הקשר

 

 אלישע פלג:

אומר את זה בזלזול. ברור שזה נושא חשוב כי היועץ המשפטי לממשלה והיתה וועדה אני לא 

מיוחדת וניסו כל מיני נוסחאות והגיעו לאיזושהי דרך. אבל אין לנו, אני אומר לך, אם באמת אכפת 

לך מה קורה בעיר, אני אומר לך שאין לנו את הכלים הנכונים והאמיתיים באמת לבדוק את 

בחלק גדול שאנחנו נתקלים יש פשוט גניבת קרקעות של יהודים בידי ערבים.  הבקשות האלה. יש

אתה רוצה שאני אחזור על זה עוד פעם? אני אומר את זה לפרוטוקול וכשאתה רוצה שמישהו חיצוני 

 יבדוק את זה, שיבדוק גם את הטענה שלי.
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 אריה קינג:

. החלטת היועץ המשפטי זה על נוהל אלישע, אני רק אתקן אותך, שלא תתבלבל, אלישע, אל תתבלבל

 מוכתר. זה לא וועדת בעלויות. שתי דינים שונים לגמרי. אל תתבלבלו, נוהל מוכתר דבר אחד.

 

 צביקה כהן:

ה מסודרת כולל ההחלטה שקיבלנו את תודה רבה. אור, אני מקווה שהדברים שנאמרו נרשמו בצור

אחרינו תודה לכולם.  575יין הזה. חברים, ההבטחה שתוך פרק זמן סביר נקבל דו"ח מפורט על הענ

 מנכ"לים שנמצאים איתנו משוחררים. תודה לכם.

 

 יוחנן ויצמן:

אני כן, אפשר הצעה לסדר צביקה? אדוני היו"ר. שבאמת לפעם אחרת יבואו המנכ"לים, תן פעם דיון 

 נורמאלי עם החברות העירוניות, נשמע מה הם עושים. למה זה?

 

 אלישע פלג:

 מאלי אצלך, לא בהכרח נורמאלי אצלנו. תגיד שאתה רוצה דיון ענייני.מה שנור

 

 איתן בוק:

 בשביל זה בגלל הקורונה, צביקה.

 

 יוחנן ויצמן:

 .21-בשנה הבאה, ב

 

 צביקה כהן:

חברים, הוא שאל אותי. למה אתם צריכים? נשאלתי, תרשו לי בבקשה. יוחנן, אני שוב חוזר. יש לנו 

שלושים פלוס ראשי מנהלים, עשרים וכמה חברות ציבוריות כשיועץ משפטי היום חוץ מסדר יום 

וראש החברות אומר לי "צביקה כהן, זה משהו טכני על פי חוק". כשבדו"חות האלה עיינו חברי 

התאגידים, רגע יוחנן, רגע יוחנן, משפט מותק אני מבקש ממך. כשבתוך התאגידים ניהלו דיון 

בלב הקורונה, מצאנו לנכון להעביר את זה בצורה הזו בחיבור כל ואישרו את הזה. כשאתה נמצא 

הפסיפס הזה שאמרתי קודם. אם באמת חשוב לכם דיון בתאגידים, אני אומר, אם באמת חשוב, 

 אפשר לעשות יום שלם פה.

 

 ימית אלה יואלי:

 אתה צודק. ואני עם יוחנן בעניין.

 

 יוסי חביליו:
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 לקבוע יום נפרד.

 

 צביקה כהן:

 לחברי הכספים פה, חברי ההנהלה, לשמוע, להבין, ללמוד. אני לא נגד. מגיע

 

 יוסי חביליו:

 נכון.

 

 ימית אלה יואלי:

 אז אפשר לעשות יום נפרד.

 

 יוסי חביליו:

 בדיוק. צריך לעשות חצי יום או יום נפרד לתאגידים.

 

 ימית אלה יואלי:

 שנה שעברה, צביקה.יוחנן ביקש את זה גם שנה שעברה. יוחנן ביקש את זה גם 

 

 צביקה כהן:

 יוחנן, אני מבקש ממך, דבר איתי.

 

 יוחנן ויצמן:

 אם אתה אומר שלפעם הבאה אתה עושה את זה אז בסדר.

 

 יוסי חביליו:

 תזכיר לו, אחרת תעבור עוד שנה ולא יקרה כלום.

 

 צביקה כהן:

שנראה לך, נבדוק עם יוסי, אתה לא צריך להמתין עוד שנה. דבר איתי בבקשה בזמן הקרוב 

 היועמ"ש שלנו, אם יש לנו כלים בחוק לזמן דיון מהסוג הזה, אני איתך.

 

 יוחנן ויצמן:

זה לא צריך להיות דיון בכוח. זה לא צריך להיות דיון כוחני שאתה מזמין אותו ואם לא אז אתה 

ת מרכולתם פה. שולח לו ניידת הביתה. הוא תאגיד שלנו ואני מניח שהמנכ"לים גם ישמחו להציג א

למה אתה הולך בדרך הזאת? זה מנכ"לים שעובדים כל השנה בשביל העיר וזה המקום שלהם להציג. 

 זה כבוד בשבילהם, כבוד בשבילנו.
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 צביקה כהן:

 יוחנן, אני מוכן להרים את הכפפה.

 

 יוחנן ויצמן:

 מאה אחוז, אני שמח.

 

 צביקה כהן:

 ותנאי לזה שאתה מלווה את העניין. אוקי?

 

 יוסי חביליו:

 אולי תגיד למיכאל, זה שאחראי על התאגידים שהוא יארגן את היום עיון הזה.

 

 צביקה כהן:

 .78, 77, 576תודה. יוסי תודה רבה, יוחנן תודה. אנחנו מתקדמים בבקשה 

 

 יוסי חביליו:

 יש לי שאלה.

 

 צביקה כהן:

 האיגוד הירושלמי.

 

 יוסי חביליו:

 -ה, אני לא יודע, אני מקווה שהיא לא הלכה כי השאלה שלי ואניכן. אז ראיתי את המנכ"לית פ

 

 צביקה כהן:

 נכון? 78אתה שואל על 

 

 יוסי חביליו:

כן. אני גם יו"ר וועדת הסמים, לצערי לא חבר בדירקטוריון של האיגוד הירושלמי שזה בעיני תקלה. 

 -אבל הייתי רוצה

 

 צביקה כהן:

 יוסי? מה לצערך? סליחה, תחזור על ההערה, מה אתה אומר

 

 יוסי חביליו:
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 אני יו"ר הוועדה למלחמה בנגע הסמים והאלכוהול.

 

 מיכאל הלברשטם:

... 

 

 יוסי חביליו:

 חשבתי אומרים "אשרי האיש במושב לצים לא ישב וכו' וכו'".

 

 אלישע פלג:

 קודם כל סמים ואלכוהול אני מציע לאף אחד לא לערבב ביחד.

 

 יוחנן ויצמן:

 מניסיון.

 

 צביקה כהן:

 חבר'ה, תנו לו לומר כמה מילים. נו, יוסי.

 

 יוסי חביליו:

אז אני אומר שדווקא בתוקף תפקידי ביו"ר הוועדה אני חושב שזה שאני לא בדירקטוריון של 

 האיגוד הירושלמי זה תקלה, אני אטפל בזה בנפרד.

 

 אלישע פלג:

 ... אולי קצת יותר שקט.

 

 יוסי חביליו:

 לסיים.תן לי 

 

 צביקה כהן:

 טוב.

 

 יוסי חביליו:

עכשיו אני רוצה לשאול את המנכ"לית שאני ראיתי אותה ואני מקווה שהיא עדיין פה. למה היה 

 צריך להרחיב את הפעילות של האיגוד ולא להתמקד בפעילות שהוא נועד לה מלכתחילה?

 

 צביקה כהן:

 צודק.
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 איתן בוק:

 .היא יצאה, יצאה. אבל אני אענה לך

 

 יוסי חביליו:

 תתקשר אליה שתחזור.

 

 צביקה כהן:

האם המצב בסיפור של מניעת סמים ברחוב היא כל כך ברמה גבוהה שיש לעמותה הזו כלים 

 להתעסק בעוד נושאים?

 

 איתן בוק:

לא. זהו, אז מה שקורה זה כך, איגוד הסמים במצבו הנוכחי כמו שהוא היה, אם לא היו מכניסים לו 

נוספת, לא הצליח להחזיק את עצמו ולא היה מחזיק את עצמו, בסופו של דבר היינו סוגרים פעילות 

אותו לגמרי. זה מה שהיה קורה. עכשיו, הסמים, מה שהיה נשאר בדיוק אותו דבר. שום דבר לא 

 השתנה.

 

 צביקה כהן:

 -כן. אבל אומר יוסי ש

 

 איתן בוק:

 -כל הפעילות הזו

 

 צביקה כהן:

 -רים נוספים יש סיכוי שאתהאם אתה תגע בדב

 

 איתן בוק:

 לא לא לא.

 

 צביקה כהן:

 פתאום תהפוך עור וגידים ותעשה משהו חדש ופתאום ייעלם כל הסיפור הזה.

 

 איתן בוק:

לא לא לא. אז הנושא של הפעילות של הסמים היה, נשאר ויהיה. זה בדיוק ההפך, ככל שאיגוד 

יהיה לו יותר כח, יותר משאבים ויותר כסף גם להתעסק עם הסמים יהיה יותר גדול ויותר חזק, 

הדברים האלה. יהיה לו צוות עובדים הרבה יותר גדול ומיומן לעוד הרבה דברים מעבר לזה. אבל 
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הרעיון הכללי של איגוד הסמים, התוספת שהוסיפו בה היא כמו שיש כמעט לכל פעילות בעירייה את 

ה בשטח, אם זה בניה וכבישים וכו' זה מוריה, עוד שניה, התאגיד העירוני שהוא מבצע את העבוד

 עוד שניה אחת.

 

 צביקה כהן:

כל דבר מותאם אחד עם השני. אריאל עושה פרויקטים שקשורים לתרבות, חברת מוריה עושה 

פרויקט עם כבישים ובינוי כיתות ועוד. סמים היתה אצלי המנכ"לית, למה אני נותן גיבוי ליוסי? 

כ"לית וביקשה באמת להרחיב את הפעילות של הזה, ובואו נראה אפשרות לעשות, היתה אצלי המנ

 זה ממש אין קשר בין מה שהיא מבקשת לבין מה שהיא צריכה לעשות.

 

 איתן בוק:

לא לא. מה שהיא מבקשת זו בקשה טובה והיא תטופל וישיגו לה משאבים לדברים של הסמים אבל 

 זה בלי קשר לכלום.

 

 צביקה כהן:

 ר משאבים לסמים, תרימו לדיון, נעזור.אם חס

 

 איתן בוק:

, יטופל. וזה מה שאני אומר, התאגיד היה תקוע כולו במשאבים מאד מאד הנושא של הסמים מטופל

קטנים. כרגע כל הפעילות של מנהל קהילה, רווחה, כל הסיפור הזה עומד להיכנס ולתת את השירות 

 -קהילה ורווחה וכולי. ולכן שלו, התאגיד הזה לכל הפעילות הזו של מנהל

 

 צביקה כהן:

 -כן. אנחנו חוששים, אומר הגזבר הוא מסביר לי ולכולם

 

 יוסי חביליו:

 שיגיד בעצמו.

 

 צביקה כהן:

 שאם היא תתעסק רק בפרק הזה, יש סיכוי שהדבר הזה ייעלם מן העולם.

 

 איתן בוק:

 יעלם, זה מה שהיה קורה בוודאות.

 

 צביקה כהן:

 יחזיק את עצמו.הוא לא 
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 איתן בוק:

 נכון.

 

 צביקה כהן:

לכן היא מנסה לראות , אבל אני אומר, צריך לראות את הדרך בין לבין. שלא יווצר מצב שבסוף היא 

 מתעסקת במשהו אחר ולא בעיקר.

 

 איתן בוק:

 -אז זה בדיוק

 

 צביקה כהן:

 תודה רבה. הבין יוסי, הבנו.

 

 יוסי חביליו:

 כי אני לא שלם עם זה.אני נמנע בסעיף הזה 

 

 צביקה כהן:

אוקי. יוסי נמנע, תודה. זה מה שנקרא הדיון היה לשם שמים יוסי, אני מבין את ההימנעות שלך. 

 נכון? 6, יוסי אתה דיברת איתי על 57תודה רבה לך. אנחנו בסעיף 

 

 יוסי חביליו:

 .9-. עכשיו ב8-לא. עכשיו היינו ב

 

 צביקה כהן:

 .579אנחנו 

 

 אריה קינג:

79? 

 

 אלישע פלג:

 אני ביקשתי. 76-רגע רגע, ב

 

 צביקה כהן:

 בבקשה.
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 אלישע פלג:

שנה הוגש בג"ץ של יורם קרשי נגד עיריית ירושלים, בג"ץ  15-אני רוצה להזכיר לחברים שלפני כ

 ולקלדניות.ששם בית המשפט העליון הוא דרש שהעירייה תפסיק לשלם שכר לשופטים  8194/05

 

 צביקה כהן:

 אני גם לא מבין את זה, את ההסכם הזה.

 

 אלישע פלג:

 מה?

 

 צביקה כהן:

 לא מבין את ההסכם הזה. מחתימים אותי על תשלום שופטים. לא מבין.

 

 אלישע פלג:

לא. אבל תחשוב על האזרח. האזרח העירייה הפכה להיות גם התובע, גם השופט וגם התליין. אתה 

כאן? שזה לא יכול להיות בשום מקום אחר. מונטסקי היה מתהפך בקבר שלו אם  מבין מה קורה

 היה רואה שהפרדת הרשויות שלו נרמסת ברגל גסה.

 

 צביקה כהן:

 אני לא ידעתי להסביר את זה.

 

 אלישע פלג:

אכן , קבע שבתוך שנתיים משפטסליחה, אז אני אומר לך עוד פעם שפסק הדין, תן לי להמשיך עוד 

פט, כי אדם מקבל הזמנה לדין גם על דו"ח חניה, יוסי חביליו, עו"ד חביליו, גם על דו"ח בית המש

 חניה, גם על בניה ללא היתר, גם על אי שמירת ניקיון. סליחה, אתה מפריע לי.

 

 יוחנן ויצמן:

 בסדר סליחה.

 

 אלישע פלג:

 בסדר, לא נורא, אני רגיל.

 

 צביקה כהן:

 שלא תפריע לו.הוא מוותר על הסליחה, רק 
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 יוחנן ויצמן:

 התנצלתי. מה עוד?

 

 אלישע פלג:

הכל אחלה, אחלה. הכל בסדר. רציתי אבל שעופר ישמע את זה. והעירייה לא עשתה שום דבר. יש 

בג"ץ תלוי ועומד נגד העירייה. העירייה שהיא זו שאמורה להיות שומר הסף וחומת המגן של החוק, 

בג"ץ. אנחנו ממשיכים לשלם לשופטים וממשיכים לשלם לקלדניות היא לא עושה את ההנחיות של 

ולמזכירות. ונוסף לזה, הם לא משלמים דמי שכירות לעירייה ולא משלמים ארנונה. שכל זה צריך 

 להיות על חשבון בתי המשפט ולא על חשבון העירייה.

 

 צביקה כהן:

 אלישע תודה רבה.

 

 אלישע פלג:

רוצה לצעוק את הצעקה שלו שהוא מרגיש לא נוח שהוא בא עוד משפט אחד, אני כאזרח אני 

 להישפט בבית העירייה בכיכר ספרא.

 

 איתן בוק:

 טוב.

 

 אלישע פלג:

לא. זה לא כל כך טוב. זה כמו שאדם הולך לביטוח לאומי והולך לוועדות רפואיות שלהם שזה נמצא 

 ל המזכיר את הוועדה.בתוך הביטוח הלאומי והביטוח לאומי משלם את השכר של הרופאים וש

 

 צביקה כהן:

 הדברים שאמרת בטעם גדול, בטעם רב.

 

 אלישע פלג:

 אני רוצה להפסיק את זה.

 

 צביקה כהן:

ברשותך שניה. אני גם נשאלתי ושאלתי את עצמי לא מעט פעמים כשאני נדרש לחתימות מהסוג 

 הזה. אני מציע שהייעוץ המשפטי ביחד נקיים דיון מסודר.

 

 אלישע פלג:
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 כל שנה אומרים לי את זה.

 

 צביקה כהן:

 סליחה, אלישע.

 

 אלישע פלג:

 העליתי את זה כבר פעמיים בוועדת כספים.

 

 צביקה כהן:

אלישע, שמעתי אותך בקשב. הייעוץ המשפטי יקיים דיון מול מנכ"ל העירייה בנכונות העניין, 

לא בסדר, תתקנו וספר לנו  בחוקיות העניין. ואם הנושא הוא בסדר, ספר לנו שזה בסדר. ואם הוא

 שתיקנתם את זה. קחו לכם זמן סביר.

 

 אלישע פלג:

תסביר לי אבל את הסעיף. מה זה תשלום חשבונות שוטפים להנהלת בתי המשפט? זה הפוך, אנחנו 

משלמים עוד חשבונות שוטפים להנהלת בתי המשפט? לא רק שהם פועלים פה בניגוד לחוק, בניגוד 

אנחנו עוד משלמים להם משהו, במקום שהם יממנו את הכל? אני רוצה הסבר להחלטת בג"ץ, 

 עכשיו.

 

 צביקה כהן:

 אלי בבקשה, עכשיו תקבל.

 

 אלי מלכא:

כדי להעביר את בית המשפט לעניינים מקומיים למה שנקרא להנהלת בתי משפט, צריך לעשות 

 תיקוני חקיקה.

 

 אלישע פלג:

 שנה. 15

 

 אלי מלכא:

 בית המשפט לא קצב זמן ואמר: "מחר בבוקר".רק שניה, דקה. 

 

 אלישע פלג:

 תוך שנתיים.

 

 אלי מלכא:
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 או תוך שנתיים. לא.

 

 צביקה כהן:

 אלישע.

 

 אלי מלכא:

 -לא נקבע מועד. אנחנו יש לנו חוזה עם הנהלת בתי המשפט

 

 צביקה כהן:

אנשים מתאמצים לומר, אלי, שניה. חברים מצד ימין, שמוליק, יהודה, אני מבקש זה לא הגון. 

 לשאול, להשיב. אלי בבקשה.

 

 אלי מלכא:

יש לנו חוזה עם הנהלת בתי המשפט בנושא הזה. אנחנו עברנו אם אתם מי שיודע, אנחנו עברנו לנט 

המשפט. מערכת נט המשפט, היום כל התיקים מתנהלים בנט המשפט. זאת מערכת של הנהלת בתי 

 -זו מערכת של הנהלת בתי המשפט שמנהלת את זה וכרגע המשפט, זו לא מערכת עירונית אפילו.

 

 אלישע פלג:

הם לא אמורים להיות בהתאם לפסק הדין, אתה אמור להיות שומר הסף. אתה צריך לתת סמל 

דוגמה ומופת לקיים את החלטות בתי המשפט. יש פסק דין מפורש ואני מוכן לתת על זה בוא נתערב 

צה ואם אתה טועה, אתה יותר לא היועץ המשפטי. רוצה שאם אני טועה אני מתפטר מחבר מוע

 להתערב?

 

 דני ליבמן:

 אלישע, אני הייתי בתיק, אני מציע לך לא להתערב.

 

 אלישע פלג:

 שווה לך. לא לא לא, ליבמן, אתה לא...

 

 דני ליבמן:

 אני הופעתי בתיק הזה.

 

 אלי מלכא:

 -לא חוקי, אני מקווה, בסדר? בוא. אזלא נראה לך שהנהלת בתי המשפט תחתום על חוזה שהוא 

 

 צביקה כהן:
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 אלי, אנחנו השפויים לא מוותרים עליך.

 

 אלי מלכא:

רק שניה. כרגע מרכז השלטון המקומי לקח את המושכות והוא מנהל את המשא ומתן מול הנהלת 

 בתי המשפט בעקבות המעבר לנט המשפט.

 

 אלישע פלג:

 שנה. 15

 

 אלי מלכא:

 ריכים את זה.כרגע אנחנו רק מא

 

 אלישע פלג:

לא מאריכים. אני מתנגד להארכה. זה לא בסדר, צריך לשים, עופר למה אתה לא עוזר לי? איפה 

 עופר ברח? אני עזרתי לעופר להחזיר לכאן את משרדי הממשלה.

 

 צביקה כהן:

 תאריך נו אלישע.

 

 אלישע פלג:

 לא. זה לא בסדר.

 

 צביקה כהן:

 אלישע.

 

 אלישע פלג:

 אתה היית חבר מועצה איתי גם כשזה היה.עופר, 

 

 צביקה כהן:

 אתה לא צריך... לאופוזיציה.

 

 אלישע פלג:

 זה לא אופוזיציה וקואליציה. נו באמת. זה משהו שהוא לא תקין.

 

 צביקה כהן:

 טוב, תמשיך אלי.
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 אלי מלכא:

 -אנחנו

 

 אלישע פלג:

 חבר'ה, אני זועק את זעקת התושבים.

 

 צביקה כהן:

 אלישע, נו.

 

 אלישע פלג:

 תעשו מה שאתם רוצים.

 

 צביקה כהן:

 הוא משיב לך תשובה, נו.

 

 אלי מלכא:

 אני לא מבין למה אתה כועס. השופטים הם שופטים של הנהלת בתי המשפט.

 

 אלישע פלג:

... היועץ המשפטי, וכל הניסיונות שלי להסביר לך שאתה צריך לקיים את החלטת בג"ץ, זה נופל על 

 רות.הקי

 

 אלי מלכא:

עם כל הכבוד, הנהלת בג"ץ זה לא מה שאתה מחליט. יש לך צד שני. הנהלת בתי המשפט לא לקחה 

את זה על עצמה. היית רוצה שהיא תיקח את זה על עצמה, אתה תצטרך איך אומרים, לשנות את 

 -המערכות כולל שינוי חקיקה, וזה לא נעשה על ידי, אני עם כל הכבוד

 

 אלישע פלג:

תם מושכים זמן בשביל להעביר את בית המשפט לעניינים מנהלים לבניין של בתי המשפט בקרית א

שנה ומצפצפים  15הממשלה שיהיה מוכן אולי עוד שנתיים שלוש, וככה משחקים על זמן שאול כבר 

 על החוק. אני אומר עוד פעם, מצפצפים על החלטת בג"ץ.

 

 אלי מלכא:

 אבל זה כך בכל הארץ.
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 ג:אלישע פל

 חד משמעית.

 

 אלי מלכא:

 אבל עם כל הכבוד, זה לא רק בירושלים ככה, זה בכל הארץ.

 

 אלישע פלג:

לא מעניין אותי מה קורה במקומות אחרים. כי מציון תצא תורה. אנחנו צריכים לשמש אור לגויים. 

 מאיתנו ילמדו וכן יעשו.

 

 צביקה כהן:

 מאד.אלישע, תודה רבה על דבריך, אני מודה לך 

 

 אלישע פלג:

 למה אתה שותק חביליו?

 

 צביקה כהן:

 טוב אלישע.

 

 אלישע פלג:

 אתה לא מסכים איתי?

 

 יוסי חביליו:

 אני לא מסכים איתך באופן מלא.

 

 אלישע פלג:

 לא באופן מלא?

 

 יוסי חביליו:

 כן.

 

 אלישע פלג:

 גם כן זה משהו. טוב.

 

 צביקה כהן:
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 .1579חברים, תודה רבה אלישע. 

 

 אריה קינג:

 רק אני רוצה לומר פה פה. 179

 

 צביקה כהן:

 מי מדבר?

 

 אריה קינג:

 פה פה פה.

 

 צביקה כהן:

 כן אריה.

 

 אריה קינג:

זה יישר כח לרני רוזנהיים דווקא וגם לאליסף שממשיך את דרכו, על ההתעקשות. מדובר פה על 

שהעירייה לקחה ופותחים שם מנהל שיהיה תור. מבנה -בעצם מבנה לטובת מנהל קהילתי באבו

 מנהל עם מבנה נורמאלי, דבר שעד היום לא היה כל כך.

 

 צביקה כהן:

 זה דבר חיובי.

 

 אריה קינג:

 ובעזרת השם אנחנו עוד נחזור לוועדה כדי לקבל עוד כסף כי זה לא מספיק.

 

 צביקה כהן:

 נכון.

 

 אלישע פלג:

שאנחנו עוסקים עכשיו הם במגזר הערבי. תספור זה מול  אבל אם תשים לב, רוב הסעיפים באגף הזה

 , אתה תראה שיותר תוספות בניה ותשלומים עבור מבנים זה במגזר מזרח העיר.זה

 

 אריה קינג:

 אנחנו נגיע לזה באגף הנכסים.

 

 צביקה כהן:
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 תודה חברים.

 

 אלישע פלג:

 יש סעיפים לאשר באנטובה, של כולם.

 

 צביקה כהן:

 .5, 4, 3, 82ציבור, מבני  581, 580

 

 :'עופר ברקוביץ

 רגע רגע.

 

 צביקה כהן:

6. 

 

 יוסי חביליו:

 . צביקה.6-רגע. יש לי מה להגיד ב 6

 

 ימית אלה יואלי:

 .6על 

 

 יוסי חביליו:

 .6על 

 

 :'עופר ברקוביץ

 אני גם רוצה לדבר. 6

 

 צביקה כהן:

 עוד דקה. איפה אתה נמצא? באיזה סעיף?

 

 יוסי חביליו:

6. 

 

 צביקה כהן:

 בבקשה. עופר, ימית ויוסי.

 

 יוסי חביליו:
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 -אני מתנגד למה ש

 

 אלישע פלג:

שאלה מקדימה, שאלה מקדימה, למה שינוי ייעוד בא במסגרת וועדת כספים ולא במסגרת תכנון 

 ובניה?

 

 יוסי חביליו:

 -זה אל תשאל אותי, זה תשאל את הגזברות. אני רוצה להגיד מה שאני

 

 אלישע פלג:

 ת את דעתך על זה?נת

 

 יוסי חביליו:

 כן. תקשיב לי רגע.

 

 :'עופר ברקוביץ

 היה דיון גם בוועדת תכנון ובניה.

 

 יוסי חביליו:

 תקשיב.

 

 צביקה כהן:

 ... בבקשה.

 

 יוסי חביליו:

 רגע, עופר לפני?

 

 צביקה כהן:

 עופר, ימית ויופי.

 

 אלישע פלג:

לזה משמעות כספית. חבר'ה, לוועדת כספים תרשו לי רגע, אבל רק שניה. יש לי טענה מקדמית. אין 

 מהניסיון שלי ללמד אתכם משהו.

 

 צביקה כהן:

 אומר הגזבר, יש.
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 אלישע פלג:

 -סליחה, אין לזה

 

 צביקה כהן:

 אומר הגזבר יש.

 

 אלישע פלג:

 אבל זה לא מופיע בסדר יום.

 

 צביקה כהן:

 אומר הגזבר יש.

 

 אלישע פלג:

 יום.אבל זה לא מופיע בסדר 

 

 דובר לא מזוהה:

 הסוף, אלישע. תקרא עד

 

 אלישע פלג:

 קראתי עד הסוף.

 

 :'עופר ברקוביץ

 אני יכול להתייחס?

 

 צביקה כהן:

 עוד שניה אחת עופר.

 

 יהודה פרוידינגר:

 רגע.

 

 צביקה כהן:

 בבקשה.

 

 אלישע פלג:

 איפה? תראה לי כסף.
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 יהודה פרוידינגר:

 הסדר יום שלי.תביא לי את הסדר יום שלי. זה 

 

 אלי זיטוק:

 תקציב.

 

 אלישע פלג:

 אבל זה לא כסף.

 

 אלי זיטוק:

 זה כסף.

 

 שמוליק זליגמן:

הוועדה שאישרה תקציב לפרויקט זה וועדת הכספים. אוקי? היא אישרה לפרויקט ספציפי ורוצים 

 -להסביר לכם הוועדה שאישרה

 

 יוחנן ויצמן:

 ל הפרויקט שאושר, זה הכל. מה?הפרויקט הזה לא אושר אז מביאים את זה ע

 

 שמוליק זליגמן:

 שרוצים שאהרל'ה וחגי יסבירו לכם.

 

 צביקה כהן:

 אוקי. בבקשה עופר.

 

 :'עופר ברקוביץ

אז אני רוצה להתייחס לזה, גם בדיון בוועדת התכנון והבניה התייחסתי לזה. אחד, אני הראשון 

את זה מול שר הפנים בזמנו גדעון סהר  לברך על מיזמים של דיור להשכרה. באופן אישי קידמתי

לחוק תכנון ובניה שמאפשר דיור להשכרה בשטחים חומים. במקרה  188שחתם על התקנה סעיף 

פרויקטים סמוכים. אחד בשטח שנקרא "המשולש" מתחם המנורה.  2הנדון אנחנו מדברים על 

לך ונבנה פרויקט מעולה של והשני בבית העם ז'רר בכר. מדובר באזור צפוף שיקומו בסמוך אליו, הו

 בתי ספר לאומנויות. 4

 

 יוחנן ויצמן:

 עוד פשע.
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 :'עופר ברקוביץ

 1000-את חלקם ל 4או פי  2שיכפיל את מספר הסטודנטים לאומנויות בבתי הספר האלה פי 

מבנים. כשיוצרים קריה כזאת במרכז העיר, זה בתי ספר שלא היו בעבר גם  4סטודנטים. יש שם 

. חלקם בתלפיות, חלקם במקומות אחרים. היה הגיוני ונכון לייצר דיור לסטודנטים. במרכז העיר

אני בעד דיור להשכרה, אני לא חושב שנכון לייעד את שני החלקים לדיור להשכרה. מה עוד? מה 

עוד? שדיור להשכרה בדרך כלל מביא איתו משפחות או זוגות עם ילדים וכולי. מדובר באזור סופר 

מטר משם. מכיר היטב איך נראית נחלאות, מה מצב החניה כולל  200מטר משם,  100ר צפוף. אני ג

 -עם החניון החדש שנבנה. ולהעמיס פה בשני הפרויקטים

 

 אלישע פלג:

 למה, לסטודנטים אין משפחות?

 

 :'עופר ברקוביץ

 אין רכבים. יש פחות רכבים.

 

 אלישע פלג:

מ"ר. כשאתה אומר משפחות אפשר לחשוב  50עד  35שהדירות הם דרך אגב, ברוב הגינותך תגיד 

 איזה משפחות מרובות ילדים נכנסות לשם. וחוץ מזה, דיור להשכרה זה גם לסטודנטים.

 

 :'עופר ברקוביץ

 -אני אומר שבהכרח יהיו

 

 יהודה פרוידינגר:

 מטר. 45זה עד  

 

 :'עופר ברקוביץ

 במציאות, אלישע, אלישע.אני אומר שבהכרח יהיו יותר רכבים 

 

 יהודה פרוידינגר:

 .45עד 

 

 :'עופר ברקוביץ

אני אומר שבהכרח יהיו יותר רכבים במציאות שיש בה דיור להשכרה וזה חבר'ה יותר מבוגרים. 

ולסטודנטים גם מטבע הגיל שלהם וגם מטבע האורחות חיים שלהם, יש פחות צורך ברכב, בטח אם 

 הם גרים במרכז העיר.
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 פלג: אלישע

 מי שיש לו כסף ללמוד היום, גם יש לו כסף לקנות אוטו.

 

 :'עופר ברקוביץ

 לא בהכרח מסכים איתך.

 

 אלישע פלג:

 תראה איזה חניון בונים פה בבצלאל לסטודנטים.

 

 :'עופר ברקוביץ

 זה לא לסטודנטים, זה לכל אנשי הצוות. הנושא הזה בקיצור בעיני נכון.

 

 יוחנן ויצמן:

 זה עוד עוול.

 

 :'עופר ברקוביץ

נכון לייצר פרויקט אחד שיהיה דיור להשכרה, פרויקט אחד שיהיה דיור לסטודנטים ואני חושב שיש 

 -פה טעות מעמיסה ופוגעת ברצף של מה ש

 

 צביקה כהן:

 עופר, אבל זה לא הפורום.

 

 :'עופר ברקוביץ

 זה כן הפורום. אני צריך לאשר את זה. אני אצביע נגד.

 

 כהן:צביקה 

 תצביע בסדר. אבל זה לא הפורום.

 

 :'עופר ברקוביץ

 זה הפורום.

 

 ימית אלה יואלי:

 אבל בכל מקום אומרים שזה לא הפורום.

 

 :'עופר ברקוביץ
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 הפורום שוקל, יחליט מה הוא רוצה.

 

 אלישע פלג:

כולל גם אני אומר שהיה טעות בכלל להביא את זה לוועדת כספים כי דירות להשכרה לצעירים זה 

 מעונות סטודנטים, לא צריך לעשות שם שינוי.

 

 צביקה כהן:

 יוסי בבקשה.

 

 יוסי חביליו:

אני חושב שזו טעות חמורה ביותר. אני חושב שקודם כל ואני מתייחס לסעיף בוועדת כספים, זה 

נכון שהמהות של הנושא הזה היא תכנונית, אבל הנושא הזה עדיין לא הוכרע כי הסמכות לאשר את 

 -השינוי היא של הוועדה המחוזית. ולכן אני חושב שהיה ראוי לא להביא את הסעיף הזה לפה

 

 יוחנן ויצמן:

 -זה תכנית עירונית

 

 יוסי חביליו:

 שניה.

 

 צביקה כהן:

 יוסי לא הפריע לכם, אל תפריעו לו.

 

 יוסי חביליו:

ואלישע, לא אהבת שניה. אני מחלק את הדברים שלי לשני חלקים. יוחנן, תקשיב לי בבקשה, 

 שיפריעו לך.

 

 אלישע פלג:

 א, א' רבתי בסמכות וועדה מקומית.62אני חושב שאתה טועה, זה לפי סעיף 

 

 יוסי חביליו:

בסדר אלישע, תן לי לדבר. אתה רוצה, תבקש את הזכות דיבור שלך. אני מחלק את הדיבור שלי 

סטודנטים. זה לא רק זה שהולך להיות לשניים. ברמה המהותית אני חושב שצריך שמה מעונות 

סטודנטים שאין להם  2,500בתי ספר לאומנות, הולכים להביא פה את בצלאל,  4שמה קמפוס של 

מעונות. מכללת הדסה מתרחבת. המעונות שקיימים היום לפני הקורונה מפוצצים ויש רשימת 
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 50אים מזה. במרחק המתנה. יש מחסור של מאות חדרים לסטודנטים בירושלים ואין מקום מת

 מטר בית ספר בצלאל. 300קמפוסים לאומנות. במרחק  4מטר 

 

 צביקה כהן:

 אתה אומר שהסעיף הוא לא נכון. זה מה שאתה אומר.

 

 יוסי חביליו:

 נכון.

 

 :'עופר ברקוביץ

יורק על הקמפוס הזה. מה הוא חושב -וגם תחשבו על העשרה מיליון דולר ששם תורם פדרציית ניו

עיריית ירושלים בונה ליד שני מתחמי מגורים ולא מסתכלת על הקמפוסים האלו. זה עוד לעצמו כש

 -משהו ש

 

 יוסי חביליו:

 -ולכן

 

 צביקה כהן:

 יוסי, עוד משהו?

 

 יוחנן ויצמן:

 -תורם הזה קיבל כל כך הרבה פריווילגיות שאפשרה

 

 יוסי חביליו:

כמו שאנחנו מתהדרים בפרסומים שזו תהיה אז לכן אני חושב שהדבר הנכון לירושלים אם רוצים 

עיר סטודנטיאלית, עיר אוניברסיטאית, עיר של להשאיר פה את הצעירים, המוצר המשלים 

לבצלאל, למכללת הדסה ולארבעת בתי הספר לאומנויות זה מעונות סטודנטים, רגע לא, לא סיימתי. 

 צביקה.

 

 צביקה כהן:

 ... אתם כל הזמן מדברים.

 

 יוסי חביליו:

 צביקה, לא סיימתי. עוד משפט אחד. צביקה.

 

 צביקה כהן:
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 מה הוא רוצה?

 

 אלישע פלג:

 תצביע נגד, תצביע נגד.

 

 יוסי חביליו:

 לא. ברור שאני אצביע נגד.

 

 צביקה כהן:

 בבקשה, עוד משפט?

 

 אלישע פלג:

 מצוין. גם במועצה.

 

 יוסי חביליו:

 שניה.

 

 צביקה כהן:

 עוד משפט יוסי?

 

 חביליו:יוסי 

 -כן. אני חושב שקודם כל כמו שאמרתי ואני מסכם, זה טעות קשה ועובדה ש

 

 צביקה כהן:

 אל תחזור.

 

 יוסי חביליו:

בסדר. עכשיו אני מציע לך ולגזברות להוריד את זה מסדר היום ולחכות לדיוני הוועדה המחוזית 

 שע.שצריכה לדון בנושא הזה. התכנית היא בסמכות שלה לא כמו שאומר אלי

 

 צביקה כהן:

 תודה. עד עכשיו היית נחמד, עכשיו אתה פחות.

 

 יוסי חביליו:

 אם זה לא יורד מסדר יום אז עכשיו אני מצביע נגד.
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 צביקה כהן:

 טוב.

 

 יוסי חביליו:

 אני מציע להוריד את זה מסדר היום.

 

 צביקה כהן:

 תודה. מי יש לו מה להוסיף?

 

 יהודה פרוידינגר:

 לי לי.

 

 צביקה כהן:

 עוד דקה אהרון.

 

 יוחנן ויצמן:

 גם יהודה רוצה.

 

 צביקה כהן:

 יוחנן בבקשה.

 

 יוחנן ויצמן:

 יהודה רצה קודם.

 

 יהודה פרוידינגר:

 אני רציתי.

 

 צביקה כהן:

 יהודה, בבקשה סליחה.

 

 יהודה פרוידינגר:

כספים. הייתי שמח לשמוע מה אני אמר מר זיטוק שיש לזה משמעות כספית ולכן זה בא לוועדת 

 ההבדל ומתוך, כשנשמע את ההבדל נבין מה אולי לגבי הצעה.

 

 אלי זיטוק:
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 -... של העירייה שהיתה

 

 יהודה פרוידינגר:

 רק תפעיל את הרמקול בבקשה.

 

 אלי זיטוק:

אני מניח שהיתה ישיבה בלשכת ראש העיר לגבי השינוי הזה. העסק הזה מגיע לפה רק בצד הטכני 

ב'. לגבי המהות, הגזברות, לא עבדך הנאמן ולא סגני לא -ביר את הסעיף מסעיף תקציבי אחד ללהע

 מחליטים לגבי ייעוד. אז אני אשמח לשמוע את אהרל'ה, אולי הוא היה בדיון.

 

 אלישע פלג:

זיטוק, אתה קיבלת ייעוץ משפטי שאם אנחנו ממשיכים להשאיר את זה במעונות סטודנטים, אי 

את זה לדירות להשכרה לצעירים? יש לך חוות דעת משפטית? אני טוען, סליחה, שזה  אפשר להעביר

מיותר. כי דירות להשכרה לצעירים זה כולל גם מעונות של סטודנטים. לא צריך להעביר את זה 

 משום מקום לשום מקום.

 

 אלי זיטוק:

 זה מגיע בצד הטכני לחלוטין.

 

 אלישע פלג:

 מיותר. אבל אני אומר לך שזה סתם, זה

 

 יהודה פרוידינגר:

 בוא בוא, תן לאהרל'ה להסביר לנו.

 

 צביקה כהן:

 רגע, לפני אהרל'ה יוחנן. אהרל'ה, יוחנן.

 

 יוחנן ויצמן:

תראה, לעופר וליוסי. בואו נבין דבר אחד, יש שמה, אני מסכים איתכם, יש שמה את המתחם 

 5-קיבלו הקצאה למאה שנה במקום ללאומנות. איך הוא אושר, בואו נעזוב את זה כעת. איך הם 

שנים שזה גם איזה פשע של ראש העיר הקודם, גם את זה נעזוב כעת. אבל זה דבר שלא מקובל 

בשום מקום בעיר. עכשיו פה דובר על בניה. באה הוועדה המקומית ביקשה, שזו תכנית שאנחנו 

 לזוגות צעירים. מגישים. עיריית ירושלים מגישה את התכנית. ביקשנו לעשות שמה דירות

 

 :'עופר ברקוביץ
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 אבל יש שם.

 

 יוחנן ויצמן:

 דירות להשכרה.

 

 :'עופר ברקוביץ

 יש שם פרויקט אחד ליד. יש עוד פרויקט.

 

 יוחנן ויצמן:

 מה זה משנה? עכשיו סטודנטים יכולים להיכנס לזוגות צעירים.

 

 :'עופר ברקוביץ

 -אבל יש הבדל אם אתה עושה את זה במודל

 

 יוחנן ויצמן:

 -למה לעשות, אולי נעשה את זה לבני ישיבות? זאת אומרת בוא

 

 :'עופר ברקוביץ

 -אם היו ישיבות

 

 יוחנן ויצמן:

 -אתם ביקשתם, אישרנו את זה לאוכלוסייה

 

 :'עופר ברקוביץ

 והיה צורך, זה בהחלט אפשר לדבר על זה.

 

 יוחנן ויצמן:

 אז יהיה צורך. לגלות לך את הצורך שיש?

 

 ריה קינג:א

 זה אומר שזה מוקם לדירה להשכיר זה גם רווקים וגם זוגות יכולים. במעונות זה רק רווקים.

 

 :'עופר ברקוביץ

 אבל אני רוצה לייצר מקום עם איזושהי חשיבה מערכתית.

 

 צביקה כהן:
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 -חבר'ה, אנחנו

 

 :'עופר ברקוביץ

יכול להיות שיוחנן לא רוצה, וזה מקום והנושא של מעונות סטודנטים הוא דבר שאני רוצה לקדם, 

 ש... שטח עמוס. )מדברים יחד(

 

 צביקה כהן:

אני מההגינות הולך איתכם יד ביד. נא לא להפריע לסדר. עופר, עופר. עופר, עופר. בהגינות הסבב 

 -עובד

 

 :'עופר ברקוביץ

 אריה שאל אותי, אתה צודק.

 

 צביקה כהן:

 תודה. יוחנן דיבר? אהרל'ה סיכום.

 

 :'עופר ברקוביץ

 אנחנו כנראה לא מסכימים, כן?

 

 צביקה כהן:

 חבר'ה, בסוף בסוף בסוף אנחנו מצביעים.

 

 אלישע פלג:

 אני רוצה להגיד לפני הסיכום המקצועי.

 

 צביקה כהן:

 בבקשה.

 

 אלישע פלג:

 קודם כל סטודנטים, מעונות סטודנטים, נער הייתי וגם זקנתי, גם הייתי פעם סטודנט, זה צריך

להיות ליד האוניברסיטה. כי אומר עופר, אין להם מכוניות והתחבורה הציבורית היא מאד צפופה 

 במיוחד בתקופה הזו.

 

 יהודה פרוידינגר:

 הם קרובים לציר הקל.
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 אלישע פלג:

אני אומר שבכלל סטודנטים צריכים להיות במעונות, ובאמת היה לנו דבר כזה שקראו לזה מעונות 

והזכיר כאן חברי את ראש העיר הקודם שביטל שמה את כל המעונות האלה ובנה שמה האלף. 

משרדים להייטק. כן? אתה מבין, זה גאון גדול. ואחרי זה אנחנו צריכים לבנות בהר הצופים מגדלים 

ישלמו  בשביל שיהיה מעונות לסטודנטים. כי שמה נתנו להייטקיסטים כדי לעקוף את זה שלא

ר חוצבים וב, רק שניה שניה. אני אומר סטודנטים צריכים להיות ליד ארנונה גבוהה בה

 האוניברסיטה. ובמרכז העיר חשוב מאד לבנות דיור להשכרה לצעירים.

 

 יוסי חביליו:

 אבל יש פה קמפוס של בצלאל. יש פה אוניברסיטה, יש פה מכללות, הם צריכים מעונות.

 

 יוחנן ויצמן:

 יש שם גם ישיבות.

 

 :יוסי חביליו

 במרכז העיר עדיין אין ישיבות.

 

 יוחנן ויצמן:

 יש שם גם ישיבות. אולי נעשה את זה רק לבני ישיבות? אתה יודע חביליו, יש לי הצעה בשבילך.

 

 אלישע פלג:

מטר מרובע, זה יותר ממעונות סטודנטים. ... להתחתן.  50עד  35דירות לסטודנטים בגודל של 

 )מדברים יחד(

 

 יוחנן ויצמן:

יו וברקוביץ' יש לי הצעה, אתם רוצים להוכיח את הכנות שלכם, בבקשה. סטודנטים יש למילה חביל

הרבה פירושים רחבים פה. זה יכול להיות דווקא מוסד שמוכר על ידי המל"ג או סטודנט זה כל אחד 

שלומד השכלה, זאת אומרת גם מוסדות סמינרים למורות. אם אתם מוכנים שהסמינרים קשורים 

 חנו מוכנים לסטודנטים.בזה, אנ

 

 יוסי חביליו:

 בקיצור, יוחנן.

 

 יוחנן ויצמן:
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אם אתה מוכן להגיד "לא חרדים" לא להגיד את המילה "חרדים לכו לעזאזל" אנחנו הולכים 

 איתכם. זה הכל.

 

 :'עופר ברקוביץ

... 

 

 יוסי חביליו:

 למה זה כל כך חשוב לך?

 

 צביקה כהן:

 אהרל'ה בבקשה.

 

 ויצמן:יוחנן 

 מה?

 

 יוסי חביליו:

 למה זה כל כך חשוב לך?

 

 יוחנן ויצמן:

לסמינרים, מה הבעיה? זה מוכר על ידי משרד התחבורה, זה מוכר על ידי מפעל הפיס. קדימה, בואו 

 נראה כל מי שמוכר כסטודנט.

 

 צביקה כהן:

 תודה לכולם. אהרל'ה בבקשה.

 

 :'עופר ברקוביץ

 במקום אחד...

 

 צביקה כהן:

 די חברים. יוחנן, יוחנן. עופר. עופר תודה. אהרל'ה בבקשה.

 

 :'עופר ברקוביץ

 יש בתי ספר לאומנויות שקמים ליד.

 

 צביקה כהן:
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חבר'ה אני מגיש את זה להצבעה. חברים עופר, אם הדיון מיותר, נביא את זה להצבעה. או שהדיון 

 יהיה מסודר או שנביא את זה להצבעה.

 

 :'עופר ברקוביץ

 , בואו נצביע. אתם איתנים בדעתכם לצערי.יאללה

 

 יוסי חביליו:

 בואו נשמע את אהרל'ה.

 

 צביקה כהן:

 בבקשה אהרל'ה.

 

 אלישע פלג:

 יאללה, בואו נצביע. יהיה לכם עוד סקופ כמו אתמול.

 

 :'עופר ברקוביץ

 אתה תצביע עם החרדים אלישע.

 

 אלישע פלג:

 ליו"ר להעביר את כל הנושאים שעל סדר היום.אני כחבר הנהלה, אני בתפקיד שלי לסייע 

 

 צביקה כהן:

 מי שיש בו... אהרל'ה בבקשה.

 

 אהרון בן נון:

 -ערב טוב לכולם. אני מנסה להגיד ככה

 

 צביקה כהן:

 בבקשה אהרל'ה, נא לא להפריע.

 

 אהרון בן נון:

בוועדה המקומית לתכנון ובניה. לגבי השינוי, היה דיון ארוך ומשמעותי, לפי דעתי יותר מדיון אחד 

 -בסופו הוועדה אישרה את זה. זה הלך למועצה, זה גם אושר. ואנחנו

 

 צביקה כהן:

 לא להפריע.
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 אהרון בן נון:

יוסי לאט לאט. הדיון המהותי על השינוי היה בוועדת תכנון ובניה והוא נדון וחלקם הגדול של 

ה. זה מובא לכאן ברמה הטכנית בלבד כמו החברים השתתפו בדיון הזה. אפילו השתתפות פעיל

שנאמר פה על ידי אחרים. זה לא כזה מהותי אבל התבקשנו להביא את זה כשינוי טכני, אנחנו 

מביאים את זה כשינוי טכני. במהות של העניין מדובר בכמעט תמהיל דומה לחדרים. אנחנו הגענו 

שלשום את ה, בואו תקחו את  למסקנה שחבר'ה צעירים שהם לא סטודנטים, סיימו אתמול או

מיטות. הם  400בצלאל והדסה שגרים כולם היום או מי שרוצה, גרים במעונות אגרון, יש לנו שם 

מאכלסים, הדסה במרכז העיר ובצלאל במרכז העיר מאכלסים את המעונות שם. זה לא שאין להם, 

 יש להם.

 

 יוסי חביליו:

 יש רשימת המתנה לפני הקורונה ענקית.

 

 בן נון: אהרון

 שניה יוסי. יוסי, בוא קח את אותו זוג או את אותו... שגמרו תואר ראשון.

 

 צביקה כהן:

 אתה חייב להבין לליבו של יוסי.

 

 אהרון בן נון:

 סליחה.

 

 צביקה כהן:

 אתה חייב להבין את הלב של יוסי. אבל תתן לכולם תשובה ואני רוצה לסיים.

 

 אהרון בן נון:

ודנט שסיים בהדסה או בבצלאל או באוניברסיטה העברית או בעזריאלי אז אני אומר, אותו סט

, הוא סיים תואר ראשון. הוא מחפש דיור זול להשכרה 23ותשמע, הוא עדיין צעיר. הוא רק בן 

 במרכז העיר.

 

 יוסי חביליו:

 תואר ראשון. 23תואר ראשון לא מסיימים בגיל 

 

 אהרון בן נון:

23-24. 
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 צביקה כהן:

 כן, אהרלה.

 

 אהרון בן נון:

 סיימתי תואר ראשון וחיפשתי איפה לגור. חיפשתי דיור צעיר. 24-אני ב

 

 יוסי חביליו:

 למה שם?

 

 אהרון בן נון:

 למה לא?

 

 יוסי חביליו:

 יש מקומות אחרים.

 

 אהרון בן נון:

 -אבל הם רוצים

 

 יוסי חביליו:

 כי שמה יש קמפוסים.

 

 אהרון בן נון:

 מתכנסים שם, יוסי תבדוק מי גר באזור נחלאות.הם שם בדיוק 

 

 :'עופר ברקוביץ

אתה מנסה לשכנע אותנו שדיור להשכרה זה דבר טוב. אנחנו חושבים ככה. זה לא שאנחנו לא 

 חושבים.

 

 יוסי חביליו:

 זה לא רע, אבל לא שם.

 

 צביקה כהן:

 חברים, אני רוצה לסכם.

 

 יוחנן ויצמן:
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 אדוני היו"ר אפשר דקה? ממש רגע. שוב אני פונה לעופר וליוסי.אפשר אדוני היו"ר חצי דקה? 

 

 יוסי חביליו:

 אני דוחה את ההצעה שלך.

 

 יוחנן ויצמן:

מוסדות שהם יכולים להיות בהם אגודות  7חוק זכויות הסטודנט הוא חוק שעבר בכנסת מביא 

 המוסדות נמצאים בחוק, אין בעיות. 7סטודנטים. אם אתם מוכנים שכל 

 

 :'ברקוביץ עופר

אני בעד מעונות לבנות חרדיות שעוברות תהליכי הכשרה ולומדות ויש להם קושי במקביל לעבוד, לא 

 במקום הזה, במקומות נוספים.

 

 יוחנן ויצמן:

 אבל זה לא הנושא.

 

 :'עופר ברקוביץ

 אבל זה מה שאתה רוצה. אתה רוצה תשובה רצינית. אני לא נגד, אני איתך. מה המהות של זה?

 

 צביקה כהן:

 -עופר, אמרת את הדברים בטוב טעם. אמרת

 

 :'עופר ברקוביץ

 עוד מילה אחת.

 

 צביקה כהן:

 -עופר, חברים, אני מבין

 

 :'עופר ברקוביץ

המהות זה לעזור לאוכלוסייה שהולכת לצרוך השכלה כדי להיות יצרנית. אם יש באותו דבר נשים 

רוצים לעזור להם בתקופה הזאת ולבנות מעונות חרדיות שעוברות את התהליך הכשרה, אנחנו 

 סטודנטיות לנשים חרדיות. חד משמעית.

 

 צביקה כהן:

תודה. הדברים נאמרו בטוב טעם גם לאותם שמתנגדים לסעיף הזה, אני חייב לומר. ואני מבקש 

 להביא את זה להצבעה את הסעיף הזה. מי בעד בבקשה?
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 :'עופר ברקוביץ

 אה, מי בעד?

 

 :צביקה כהן

 נא לספור.

 

 יונה רוט:

4. 

 

 צביקה כהן:

 תודה. הלאה. מי נגד? אלישע, ספרת את אלישע? מי בעד בבקשה? ישראל? יוחנן מה היה? בעד?

 

 יוחנן ויצמן:

 בעד. 8כן. יש לך 

 

 צביקה כהן:

 בבקשה. מי נגד בבקשה יוסי, ימית, עופר. יש נמנעים?

 

 אלישע פלג:

 האופוזיציה.תרשום שחביליו הצביע עם 

 

 צביקה כהן:

תודה רבה חברים, אני מודה לכם, בואו זה היה דיון אמיתי, זה היה דיון אמיתי. דיון צודק. נאמרו 

 הדברים לשני הצדדים והצבענו, אין מה לעשות.

 

 אלישע פלג:

 אני רק רוצה להזכיר במילה אחת אני אגיד.

 

 צביקה כהן:

 אנחנו בפיגור גדול.

 

 אלישע פלג:

 ההצבעה.תוצאת 

 

 צביקה כהן:
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 תוצאות ההצבעה בבקשה.

 

 יוחנן ויצמן:

 .3-ו 8

 

 צביקה כהן:

 .3-ו 8

 

 דובר לא מזוהה:

 בעד. 8

 

 אלישע פלג:

משפט קצר, אני כשהיה לנו את הדיון על בית המשפט לעניינים מקומיים פה בעירייה. אני אמרתי 

וזה? אני לא אמרתי את זה סתם, אמרתי ליוסי חביליו, לעו"ד יוסי חביליו, למה אתה בשקט וכל זה 

 -את זה כי אז יוסי היה היועץ המשפטי של העירייה והוא

 

 צביקה כהן:

 דאז דאז? אולי בעתיד, לך תראה.

 

 אלישע פלג:

 אולי גם בעתיד.

 

 צביקה כהן:

 לך תראה.

 

 אלישע פלג:

כל כך בשקט. הוא מכיר לא משנה. הוא היה אז... בשם העירייה לבג"ץ הזה ואני לא מבין למה הוא 

 את העובדות הכי טוב מכולנו. הלאה.

 

 יוסי חביליו:

 ולמרות זאת אני תומך בך באופן חלקי בלבד.

 

 צביקה כהן:

 תודה רבה חברים.

 

 יוסי חביליו:
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 כי דני ליבמן הוא מכיר את העובדות כי הוא הופיע ב...

 

 דני ליבמן:

 צביקה, אני שלחתי עכשיו לאלישע את פסק הדין.

 

 אלישע פלג:

 אה, כן?

 

 דני ליבמן:

 כן, במייל. וכתבתי לך שהעתירה של יורם כרשי נדחתה אבל...

 

 צביקה כהן:

היועץ המשפטי היקר, הנושא הזה אחרינו, לא יודע לעשות רברס. אשת לוט הסתכלה אחורנית 

 נהייתה נציב מלח.

 

 דני ליבמן:

 עדה.כן. אבל כבר פעם שניה שאומרים דברים לא נכונים לוו

 

 צביקה כהן:

1588 ,89. 

 

 אלישע פלג:

 רגע רגע.

 

 צביקה כהן:

90. 

 

 אלישע פלג:

. יש שכונה חדשה שנקראת שכונת "קאנטרי רמות" כי בסעיפים הבאים 88. אני רוצה לשאול 88

 אחרי זה אתה תראה יש רמות ד', יש רמות זה.

 

 צביקה כהן:

 מכירים, מכירים הכל.

 

 אלישע פלג:

 סעיף כזה.לא לא. אין 
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 צביקה כהן:

 .1589בוועדת שמות תדון בדבר הזה, אדוני. 

 

 אלישע פלג:

 לא, אבל מה זה...? סליחה, אני רוצה להבין.

 

 צביקה כהן:

 אתה נורא מגביל אותי היום.

 

 אלישע פלג:

להקמת מעון יום, מה זה  4,300,000לא. זה אתה, אם תתייחס אלי יותר ברצינות. אני רוצה לדעת 

 ת הקאנטרי רמות? אני רוצה לדעת איפה זה.בשכונ

 

 :'עופר ברקוביץ

 מתחת לרמות א'. זה השכונה החדשה.

 

 אהרון בן נון:

 מתחת לרמות א'.

 

 :'עופר ברקוביץ

 בוקר טוב אלישע.

 

 אלישע פלג:

 לא ידעתי, טוב.

 

 :'עופר ברקוביץ

 ניקח אותך לשם.

 

 צביקה כהן:

 .4, 93, 92, 91חברים, 

 

 :ימית אלה יואלי

 אני רוצה לשאול את אהרל'ה. 92. 92רגע 

 

 צביקה כהן:



 26/2020מס'  -ועדת כספים
 23/11/2020 -מתאריך ז' בכסליו תשפ"א

59 
 

 בבקשה ימית, קצר.

 

 ימית אלה יואלי:

 אהרל'ה, מתי מתחילים? זה כל הזמן מגיע לוועדה, מה קורה עם זה?

 

 אהרון בן נון:

 איפה אנחנו?

 

 צביקה כהן:

 אנחנו בהר חומה.

 

 ימית אלה יואלי:

 בית ספר עופרים. 92

 

 צביקה כהן:

 אנחנו בהר חומה.

 

 אהרון בן נון:

 -מחר בוועדת המכרזים

 

 אלישע פלג:

 .92גם אני... הנה מסומן אצלי  92

 

 ימית אלה יואלי:

 דקה אלישע.

 

 אהרון בן נון:

 מחר בוועדת המכרזים יאושר הקבלן שזכה במכרז.

 

 צביקה כהן:

 תודה. אלישע בבקשה.

 

 אלישע פלג:

. לגבי האולם ספורט, למה אתם מפחיתים את העלות של אני רציתי לשאול לגבי האולם ספורט

 הסעיף הזה?
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 ימית אלה יואלי:

 צביקה, שוב התחלנו?

 

 צביקה כהן:

 ימית, אהרל'ה בבקשה. היא שאלה, קיבלה תשובה.

 

 אהרון בן נון:

 מחר יש וועדת מכרזים. מאשרים את הקבלן שנבחר. הוא יחתום על חוזה ויקבל צו התחלת עבודה.

 

 צביקה כהן:

 אהרל'ה, תודה.

 

 אלישע פלג:

 לא. למה ההקטנה של האולם ספורט?

 

 אהרון בן נון:

 -משום שתוצאות המכרז

 

 אלישע פלג:

 לא שמעתי, מה התשובה?

 

 צביקה כהן:

 תשמיע לו, הוא לא שמע.

 

 :'עופר ברקוביץ

 שקל במכרז. 200,000נחסך 

 

 אלישע פלג:

 איך נחסך? לא בחרו.

 

 :'ברקוביץעופר 

 בחרו.

 

 אלישע פלג:

 עוד לא אישרנו את המכרז.
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 :'עופר ברקוביץ

 הוא אומר שבחרו.

 

 אלישע פלג:

 אבל היום אנחנו בערב. מה, אנחנו כבר יודעים מה יהיה מחר?

 

 צביקה כהן:

 היום זה לפני מחר.

 

 אלישע פלג:

 סליחה.

 

 :'עופר ברקוביץ

 זה מה שכתוב.

 

 אלישע פלג:

ראשון לא האמנתי בחיים שאני אפסיד בהצבעה של וועדת תמיכות. יכול לקרות עוד נס אני ביום 

 סליחה.

 

 צביקה כהן:

 אהרל'ה, יש לך תשובה אינטליגנטית לאלישע?

 

 אהרון בן נון:

 כן. ההפחתה.

 

 צביקה כהן:

 תשובה.

 

 אהרון בן נון:

 אלישע.

 

 צביקה כהן:

 שקל? 200,000-מדוע הפחתתם ב

 

 אהרון בן נון:
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 -ההפחתה שנעשתה היא בשום שכל. השארנו גם... אנחנו יודעים מה התוצאות של המכרז והכל

 

 צביקה כהן:

 צללתם לנושא.

 

 אלישע פלג:

 -אתה יודע מה התוצאות של המכרז? תשאל את יוסי חביליו. יוסי חביליו

 

 צביקה כהן:

 הוא בדק את הנושא, הוא האיש המקצועי לא אתה.

 

 אלישע פלג:

 ועד היום... כן? אתה יודע מה התוצאות של המכרזים?כן? 

 

 צביקה כהן:

 אלישע, אתה בחור אינטליגנט. אלה חבר'ה מקצועיים. זה מה שהם העלו בחכתם. תודה רבה.

 

 אהרון בן נון:

 אלישע.

 

 צביקה כהן:

 מיותר אדוני. הוא קיבל תשובה. סליחה.

 

 אהרון בן נון:

 קיבל תשובה, טוב.

 

 צביקה כהן:

 תודה רבה. אלישע בחור אינטליגנט. תאמין לי, הוא קיבל תשובה, הוא רץ קדימה.

 

 אריה קינג:

 לאיזה, למי זה מיועד, אהרל'ה? 91רק שאלת ידע, יו"ר הוועדה, פשוט רצת. 

 

 צביקה כהן:

 אנחנו לא בוועדת הקצאות.

 

 אריה קינג:
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 -לא. אז למה כתוב

 

 צביקה כהן:

 הוא פוסל את ההקצאה.

 

 ינג:אריה ק

 אז למה כתוב בנות?

 

 אהרון בן נון:

 -אני

 

 אריה קינג:

 אז יודעים?

 

 צביקה כהן:

 -לא יודע. כתוב בנים. אנחנו מאשרים את הקבלן

 

 אהרון בן נון:

 זה מועדון נוער לבנות בשכונת מירסקי ברמות ד' החרדית. כן.

 

 אריה קינג:

 לי בעיה עם זה. אבל זה חידוש. חידוש טוב.אבל למה, אני לא זוכר שהיה מועדון נוער לבנות. אין 

 

 אהרון בן נון:

 חידוש טוב.

 

 צביקה כהן:

 אריה, תן לי לנחש לאן זה הולך.

 

 אריה קינג:

 לא. זה חידוש, נעשה גם בשכונות אחרות בעיר.

 

 יהודה פרוידינגר:

 השאלה אם זה חוקי. זה חוקי?

 

 יוחנן ויצמן:
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 ?94כן. מי עונה על 

 

 צביקה כהן:

 -משרד השיכון, חברת

 

 יוחנן ויצמן:

דירות. אנחנו נותנים כסף, משרד השיכון  3,000אני מנסה להבין מה קורה שמה. מדובר בבניה של 

 נותן כסף? אה, אהרל'ה זה אתה?

 

 שמוליק זליגמן:

 כן.

 

 יוחנן ויצמן:

 חגי.

 

 שמוליק זליגמן:

ת זו אני רוצה להגיד לך חגי תודה חגי נמצא פה. אני מבקש מחגי לפרט את הסעיף הזה. בהזדמנו

רבה על המאמץ ועל העבודה המצוינת שעשית מול מנהל מקרקעי ישראל. והעובדה שזה מגיע לכאן 

 לדיון והחלטה. כל הכבוד. זה מגיע כמובן עם כל צוות הגזברות והצוות המשפטי של אלי.

 

 צביקה כהן:

 והעומד בראשם.

 

 אהרון בן נון:

 לחגי באמת יישר כח גדול.מצטרפים לברכות. מגיע 

 

 צביקה כהן:

 אהרל'ה תודה.

 

 דובר לא מזוהה:

 כשזה ייבנה אז נגיד תודה.

 

 צביקה כהן:

 עוד שאלה, יוחנן?

 

 יוחנן ויצמן:
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 לא בסדר. הוא רוצה להסביר.

 

 חגי רגב:

 -אני אסביר בצורה פשוטה. ברמה העקרונית יש פה בעלות פרטית בבעלות

 

 יוחנן ויצמן:

 מדינה.

 

 חגי רגב:

חובת של המדינה. המדינה על פי הוראות סגן היועץ המשפטי לא מממנת את ההוצאות של הפרטי. 

הפיתוח בבסיס על פי חוק, זה חל על עיריית ירושלים. לכן נקבע פה סל של מקורות מימון. למרות 

מול ישן  זאת רשות מקרקעי ישראל הסכימה שמכספים שהיא גובה עבורנו ותשתיות על וחדש

 יושקעו בתוך המתחם עצמו כדי להקל על העירייה.

 

 יוחנן ויצמן:

 כסף של ההסכם גג או כסף אחר?

 

 חגי רגב:

 -כסף שהוא מוגדר מתוך ההסכם גג וזה תוספת להסכם גג. בסדר? פה נעשה פה מאמץ מאד גדול

 

 :'עופר ברקוביץ

 ?52%-אבל זה מגיע ל

 

 צביקה כהן:

 חברים.מצוין מצוין, 

 

 חגי רגב:

 מהשטח. 52%-היחידות דיור הפרטיות הם כ

 

 :'עופר ברקוביץ

 חצי מהשטחים של גבעת המטוס הם פרטיים?

 

 חגי רגב:

 כן כן כן.

 

 צביקה כהן:
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 .59חברים תודה רבה. 

 

 יוסי חביליו:

 רגע צביקה. אני נמנע בסעיף הזה.

 

 צביקה כהן:

 בסדר, תודה.

 

 יוסי חביליו:

 צביקה.

 

 צביקה כהן:

 אתה נמנע, תודה, נרשם. נרשמה הימנעותו של חבר הוועדה יוסי חביליו.

 

 :'עופר ברקוביץ

 למה, יוסי?

 

 יוסי חביליו:

 ככה.

 

 צביקה כהן:

 .5-ב

 

 אלישע פלג:

 כי זה בניה ליהודים במזרח העיר. מה אתה שואל למה?

 

 :'עופר ברקוביץ

 וגם בניה לערבים.

 

 אלישע פלג:

 תגידו שזה גם לערבים... )מדברים יחד(אולי 

 

 צביקה כהן:

595. 

 

 יוחנן ויצמן:
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 -95אדוני היו"ר 

 

 יהודה פרוידינגר:

 צביקה.

 

 יוחנן ויצמן:

 -זה 95תן לי להבין מה זה. 

 

 צביקה כהן:

 בבקשה יוחנן בקצר. 595

 

 יוחנן ויצמן:

 זה אתה או לא אתה? 95

 

 חגי רגב:

 תב"עות שהוגשו.כן כן. ... שני מתחמים של 

 

 יוחנן ויצמן:

 כן.

 

 דובר לא מזוהה:

 תדליק מיקרופון.

 

 חגי רגב:

 סליחה.

 

 צביקה כהן:

 אני מכבה מידי פעם כשהוא קופץ לא בזמן. בבקשה יוחנן.

 

 חגי רגב:

שני מתחמים של תב"עות מאושרות בפת ובגילה. אנחנו הגענו להבנה עם רמ"י להוסיף אותם 

מיליון שקלים וזה  15-חנו נקבל תוספות תקציביות לעיר שמשוערכות בכלהסכם הגג, בזכות זה אנ

 פשוט ההסכם.

 

 יוחנן ויצמן:

 -זה כל המשמעות של ה
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 חגי רגב:

 זה המשמעות של הזה. ובנוסף בצומת פת.

 

 צביקה כהן:

 יוחנן לא רגיל למספרים כאלה נמוכים.

 

 חגי רגב:

 זה תוספת אקסטרה, זה מעבר. כן. לא,

 

 צביקה כהן:

596. 

 

 יוחנן ויצמן:

 דקה.

 

 יהודה פרוידינגר:

 -5-כן ב

 

 יוחנן ויצמן:

 אתה כזה היפר?

 

 צביקה כהן:

597. 

 

 יהודה פרוידינגר:

 .596-שניה לא לא לא, חוזרים ל

 

 אריה קינג:

 צביקה.

 

 יהודה פרוידינגר:

 .596-אני רוצה הסבר ל

 

 יוחנן ויצמן:

 דקה חברים. 595לי תן 
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 צביקה כהן:

 תכבדו את ויצמן.

 

 יוחנן ויצמן:

 אני שואל שאלות, לא מקבל תשובות. לא גומר לשמוע את התשובה.

 

 ימית אלה יואלי:

 תכבו את הרמקולים מי שלא מדבר. לא שומעים.

 

 צביקה כהן:

 פשוט צריך להיות שקט לכולם גם כשהמיקרופון פתוח. בבקשה יוחנן.

 

 רגב:חגי 

תוספת להסכם. הגענו לעוד הבנה עם מה שנקרא שמקדימים לנו את הקרקע המשלימה במקום 

 יחידות לקרקע משלימה. 300לחכות לרכס לבן, כבר בצומת פת יהיו 

 

 יוחנן ויצמן:

 הו. יש פה בשורה.

 

 חגי רגב:

 יש פה הישגים מאד, כתוב פה.

 

 יוחנן ויצמן:

 זה לא ראיתי.

 

 חגי רגב:

 וך הנספח. כתבו את זה בנספח אני מתנצל.זה רשום בת

 

 יוחנן ויצמן:

 ...300קיבלנו 

 

 חגי רגב:

 .300עוד 

 

 יוחנן ויצמן:
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 יחידות האלה הולכות לטובת מה? 300-יש פה חגיגה. ה

 

 חגי רגב:

זה עוד לא, יהיה פה מכרז אז ההקצאה נעשית בקול קורא, מי שזוכה במכרז של רמ"י זה לא 

 -מכרז פתוח ליזמים. כל מי שהקביעה שלנו. יש 

 

 :'עופר ברקוביץ

 יזמים שעושים התחדשות עירונית.

 

 יהודה פרוידינגר:

 זה קרקע משלימה? ואז ברכס לבן יהיה פחות שטח...?

 

 חגי רגב:

 כשנגיע לרכס לבן נתמודד. אני לא שואל שאלות קשות, נותנים אני לוקח.

 

 :'עופר ברקוביץ

 חגי.

 

 פרוידינגר:יהודה 

 בסדר אבל.

 

 :'עופר ברקוביץ

 ט.-חגי, זה ליזמים שעושים התחדשות עירונית בקטמון ח

 

 חגי רגב:

תראה, המכרז, הקול קורא עוד לא פורסם ברמ"י אז אני לא יודע להגיד לכם מי יהיה שמה. לא יודע 

 י זה יוקצה.אם מותר להגביל, זה פעם ראשונה שעושים את זה, אז אני לא יודע לענות עבור מ

 

 :'עופר ברקוביץ

ט צריכים לנצל אותו לטובת -אבל אנחנו מתוך אחריות לשטח הזה שהוא סמוך לקטמון ח

 ט.-ההתחדשות בקטמון ח

 

 אריה קינג:

 אני רוצה להוסיף חגי. אני רוצה להוסיף רק לעופר.

 

 חגי רגב:
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 כן.

 

 אריה קינג:

ט' יש בה, זה -ת מה שאני הולך לומר. ח' ואני חושב שגם מי ששכנך משמאלך אהרל'ה יכול לאשר א

שכונה שיש בה חוסר אדיר במבני ציבור. אדיר. ואני שמח לקבל כשנותנים לנו כסף, אבל אני חושב 

שאני הייתי מעדיף לראות התייחסות לזה שאנחנו מקבלים פה שטחים למבני ציבור. כי זה החוסר 

 הכי גדול בשכונה הזאת.

 

 אהרון בן נון:

 מגרשים לצורכי ציבור.בתב"ע יש 

 

 אריה קינג:

 אבל קטנים מאד.

 

 צביקה כהן:

 חברים תודה רבה לכולם.

 

 חגי רגב:

 אבל זה התב"ע.

 

 אריה קינג:

 קטנים מאד.

 

 חגי רגב:

 אבל זה התב"ע. אנחנו לא מאשרים פה תב"ע, אנחנו מאשרים את המימון לפיתוח.

 

 אריה קינג:

 מרמ"י עוד שטחים לטובת מבני ציבור.אני שואל אם לא יכולנו להשיג 

 

 חגי רגב:

זה קורה בהליכי התכנון, לא קורה במסלול של העסקאות. אנחנו מקבלים תב"ע מאושרת ועושים 

 עליה את העסקאות הפיננסיות לפיתוח. אני לא יכול להשפיע על תב"ע.

 

 אריה קינג:

דיף היום, אני חושב שהעירייה אבל גם קרקע למבני וציבור היא סוג של עסקה פיננסית. אני מע

 תעדיף היום קרקע למבני ציבור מאשר כסף.
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 חגי רגב:

אריה, זה בוועדה המקומית ובוועדה המחוזית הקצאת שטחים. אי אפשר באמצעות וועדת כספים 

 להקצות שטח. זה בתב"עות.

 

 צביקה כהן:

 .596אני מודה לך מאד. תודה, עזרת לנו. 

 

 יוחנן ויצמן:

 דקה דקה.

 

 הודה פרוידינגר:י

 ?-חגי, אפשר את ההסבר בבקשה על פסגת זאב, מה ש

 

 יוחנן ויצמן:

 -אתה יכול לספר לנו חגי מה השטח שהולך

 

 חגי רגב:

מאד פשוט. זה תב"ע מאושרת. אושרה בעיקרון בהסכם הגג של פיתוח על ידי העירייה באגרות 

 והיטלים.

 

 יהודה פרוידינגר:

 -מאיזה אזור

 

 חגי רגב:

 , ליד פלוגת הטנקים.למטה

 

 יהודה פרוידינגר:

 כן.

 

 חגי רגב:

 -יח"ד ב 256למטה זה מתחם של 

 

 יוחנן ויצמן:

96. 
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 חגי רגב:

 יח"ד. 256לא. יש בסך הכל 

 

 יהודה פרוידינגר:

 מה, זה הגט"י?

 

 חגי רגב:

 זה ליד הגט"י. זה בצד השני של הגט"י.

 

 יהודה פרוידינגר:

 כן.

 

 חגי רגב:

 מאושרת.תב"ע 

 

 יהודה פרוידינגר:

 רחוב...?

 

 חגי רגב:

 לא. זה רחוב אחד מתחת. לא זוכר את השם.

 

 יהודה פרוידינגר:

 ברון, ברון.

 

 חגי רגב:

 נכון.

 

 יהודה פרוידינגר:

 מדוכיפת כאילו.

 

 חגי רגב:

והגענו נכון נכון. עכשיו בהסכם הגג, האחריות לפיתוח היתה על העירייה. אנחנו עשינו ניתוח כלכלי 

ניהלנו משא ומתן קשוח עם רמ"י והגענו להסכמה  למסקנה שזה מכניס את העירייה לגירעון גדול.

שהם יטילו על היזמים לבצע ודרך הקרקע יסובסד הגירעון והעירייה לא תספוג. מדובר בפער מאד 



 26/2020מס'  -ועדת כספים
 23/11/2020 -מתאריך ז' בכסליו תשפ"א

74 
 

קווה שזה מאד גדול וגם זה הישג יפה במשא ומתן. הקלנו פה על העירייה בעשרות מיליוני שקלים. מ

 באמת ייחתם סופית וזה יגיע.

 

 יהודה פרוידינגר:

 ושמה זה רק מבנים או כולל גם מבני ציבור?

 

 חגי רגב:

יש שם גם מגרש ציבורי. יש שמה דירות, כבישים, זה תב"ע. זה תב"ע מאושרת. אנחנו לא משנים 

 שאנחנו עושים.תב"עות פה. אנחנו עושים עסקאות פיננסיות לפיתוח. מה שיש בתב"ע זה מה 

 

 יוחנן ויצמן:

תראה, אני מנסה להבין, סעיף בנספח. אני פשוט לא מבין, הנושא של קרקע משלימה מעניין אותי 

 ולכן אני מנדנד.

 

 חגי רגב:

 כן.

 

 יוחנן ויצמן:

 לנספח "הוסכם על הצדדים כי השטחים השכירים בצומת פת" 25סעיף 

 

 חגי רגב:

 כן.

 

 יוחנן ויצמן:

 קרקע משלימה על חשבון יחידות הדיור". זאת אומרת אנחנו מוותרים על יחידות דיור?"יהיו 

 

 חגי רגב:

 -יחידות הדיור ב

 

 יוחנן ויצמן:

 "המוקצות בהסכם הגג."

 

 חגי רגב:

 -נכון. בהסכם הגג

 

 יוחנן ויצמן:
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 -זאת אומרת, אנחנו מוותרים כעת על

 

 חגי רגב:

 -ראהלא. אנחנו מקדימים. אנחנו מקדימים, ת

 

 יוחנן ויצמן:

 יח"ד ברכס לבן. 2,500בהסכם הגג קיבלנו 

 

 חגי רגב:

 יח"ד ברכס לבן, אוקי? 2,500

 

 יוחנן ויצמן:

 כן.

 

 חגי רגב:

 באנו ואמרנו, לא אני, זה הנהלת העירייה אמרו: אנחנו, הבעיות שלנו הם היום.

 

 יוחנן ויצמן:

 נכון.

 

 חגי רגב:

 לבן, וועדות ערר, לא יהיה. מה שנחתם בהסכם הגג...אנחנו לא יכולים לחכות לרכס 

 

 יוחנן ויצמן:

 עדיין אין החלטות. כן.

 

 חגי רגב:

ולכן בהסכמה עם המדינה אומרים: חבר'ה, תקשיבו, בואו לא נתעסק. יש עכשיו צומת פת, יש פה 

ם לנו יח"ד, בוא עכשיו ניתן מענה ולא נחכה עוד שנתיים לרכס לבן. לכן זה הסכמה להקדי 300

 -כאשר גם בצד הכספי זה כדאי כי שווי קרקע

 

 צביקה כהן:

 יוחנן, הדברים מובנים.

 

 יוחנן ויצמן:

 -דירות בצומת פת 300רגע, אז אנחנו מקבלים 
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 צביקה כהן:

 כן.

 

 יוחנן ויצמן:

 דירות ברכס לבן. 300במקום 

 

 צביקה כהן:

 נכון.

 

 יוחנן ויצמן:

 זה כל הנושא?

 

 אהרון בן נון:

 יכול להיות שזה יחזור, יוחנן, יכול להיות שזה יחזור. יוחנן, תשאיר, יכול להיות שזה יחזור.

 

 יוחנן ויצמן:

 כי כתוב פה על חשבון.

 

 אהרון בן נון:

 נכון.

 

 יוחנן ויצמן:

 לכן אני מנסה להבין.

 

 חגי רגב:

 -יוחנן, אתה מקשיב? אני אגיד לך דבר גדול. החכמה עם רמ"י

 

 כהן:צביקה 

 החכמה מאין תימצא.

 

 אהרון בן נון:

 בדיוק.

 

 חגי רגב:

 צעד צעד צעד צעד. לא לשאול שאלות קשות כל הזמן.
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 צביקה כהן:

596. 

 

 חגי רגב:

 נתנו לי, אני לוקח.

 

 ימית אלה יואלי:

 אני רוצה לשאול.

 

 צביקה כהן:

 תודה.

 

 ימית אלה יואלי:

 צביקה.

 

 צביקה כהן:

 ימית.

 

 ימית אלה יואלי:

 תספור לי את השאלות היום.

 

 צביקה כהן:

 בבקשה ימית.

 

 ימית אלה יואלי:

 טוב, אז אני רוצה לדעת כמה הקיזוז.

 

 צביקה כהן:

 מה את רוצה לדעת?

 

 ימית אלה יואלי:

 כמה הקיזוז בבקשה? ומה העלות של העבודות. כמה הקיזוז. הרי הם אומרים פה שיש קיזוז.

 

 חגי רגב:
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שניה אחת, אני אענה לך על המספרים, מצטער שאין לי את זה פה בשלוף. אבל הפער, אני אענה לך, 

את יודעת מה? את רוצה, אני אעביר לך את המספרים. יש סוגיה אחת פשוט ולכן גם לא נתנו את 

המספרים עד הסוף כי יכול, אני אגיד לך מה קורה, יש פה בעלות משותפת של פרטיים ורמ"י. רמ"י 

סגורים עד הסוף מה הפרטיים האלו עד הוועדה ואנחנו בתוך לחץ. לכן אנחנו בכל  עצמם עוד לא

מקרה מהפרטיים נגבה כסף אגרות והיטלים וזה הישג נוסף שהשגנו שאנחנו נגבה גם כסף של אגרות 

והיטלים שייכנסו לקופה. את המספרים המדויקים אנחנו עכשיו בדיון מול רמ"י לדעת מה הפרטי 

 ומה לא הפרטי.

 

 ימית אלה יואלי:

 -אז למה מביאים את זה לדיון אם אין עדיין

 

 חגי רגב:

מיליון שקל. אוקי? אבל עוד פעם, יכול  30-שניה אחת. רגע רגע. על כל המתחם הגירעון עמד על כ

להיות שהגירעון יקטן כתוצאה מזה שאנחנו נוכל לגבות מהפרטיים כסף. לכן אנחנו רצים. אתם 

אלה שכולם מתאמצים, נכון? להביא פרויקטים. ולכן אנחנו כדי לאפשר את השיווק. יודעים בימים 

מיליון שקל. יכול להיות הוא מה שנקרא יקטן  30-אבל המקסימום גירעון שמנותח על ידנו, כ

לטובת, מה שנקרא לטובת העירייה. כי העירייה תוכל גם לגבות מהפרטיים אגרות והיטלים. 

 )מדברים יחד(

 

 :'קוביץעופר בר

 אבל אם אתה לא יודע את הסכום, אז איך אתה יודע לתת להם קיזוז מלא על האגרות?

 

 חגי רגב:

אני יודע כי יש לי ניתוח המקסימאלי. תקשיב, אני עשיתי ניתוח מקסימאלי. אם הכל של רמ"י, כמה 

 -הנחתי בניתוח שליאגרות והיטלים. וכמה יש לי את העלות כבישים נתון. אני 

 

 :'ברקוביץעופר 

 והעלות יותר גבוהה ממה שהוא אמור לשלם.

 

 חגי רגב:

 נכון. העלות יותר גבוהה.

 

 :'עופר ברקוביץ

 עלות הפיתוח.

 

 חגי רגב:
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נכון מאד. אבל יכול להיות מצב שהפער יהיה פחות גרוע כי חלק מהיחידות במקום לתת פטור, אני 

 אגבה בגינם.

 

 :'עופר ברקוביץ

 -בסדר. אני אומר

 

 רגב:חגי 

 לכן לקחתי את זה בהנחה שהגירעון הוא מקסימאלי.

 

 :'עופר ברקוביץ

חגי, בעיני מנהל תקין מן הראוי להגיד את זה כדי שלא יהיה פה חשש שהיזם מקבל איזושהי הטבה 

מיליון  5להגיד מה המינימום, מה המקסימום, מה, אם לצורך העניין פתאום נותנים לו הטבה של 

 , זה לא סבבה, זה לא מתאים.15ועלויות הפיתוח הם  20שקל, האגרות 

 

 חגי רגב:

עופר, ההערה לגיטימית מאד. אני רוצה לתת לכם פה את הנתונים. את המקסימאלי הוא יכול 

 להשתפר.

 

 :'עופר ברקוביץ

 אני חושב שהיה נכון מבחינת מנהל תקין לכתוב את הסכומים המשוערים של הדבר הזה.

 

 חגי רגב:

 בעיה. הערה מקובלת, נשתדל לעשות את זה בפעמים הבאות.אין 

 

 יהודה פרוידינגר:

 צביקה להמשיך.

 

 צביקה כהן:

 .600, 599, 598, 597, 596-טוב, תודה חברים. אנחנו ב

 

 יהודה פרוידינגר:

 אני רוצה לשאול. 600רגע, 

 

 אריה קינג:

 .97? צביקה, 97שניה שניה, מה עם 
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 צביקה כהן:

 .97-, חוזרים חזרה ל600-. אנחנו ב97רי? מה שאלתך יקי

 

 אריה קינג:

 כן.

 

 צביקה כהן:

 בבקשה.

 

 אריה קינג:

 אני אשמח להבין.

 

 צביקה כהן:

 קבוצת תב"רים, אתה מדבר על כל מיני תזוזות פנימיות. אלה רכישות שלא התבצעו.

 

 אריה קינג:

 אבל למה נותנים את הכאפות כל פעם למזרח ירושלים?

 

 צביקה כהן:

 לא הבנתי.

 

 שמוליק זליגמן:

 על מה אתה מדבר? איזה סעיף?

 

 אריה קינג:

 .597סעיף 

 

 שמוליק זליגמן:

 נו, מה השאלה?

 

 אריה קינג:

 -למה אחזקת שכונות מעבר לגדר הוא מיליון שקל, הניקיון במזרח ירושלים

 

 שמוליק זליגמן:

 רגע, אנחנו מסבירים מסבירים. יש פה הסטות.
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 אריה קינג:

 -אני קורא. מבין את זה. כי הרי כל שנה

 

 שמוליק זליגמן:

 מסביר.

 

 אריה קינג:

 אתם עושים את אותו סיפור.

 

 :'עופר ברקוביץ

 למה לוקחים את השכונות הכי בתת בעיר.

 

 אריה קינג:

 תת הכל, אתם מכפכפים אותם כל פעם ראשונים.

 

 שמוליק זליגמן:

 -לא, אבל אנחנו

 

 קינג:אריה 

 מה לא? כן. אני לא רואה פה שכונה אחת יהודית שנגעו בה.

 

 שמוליק זליגמן:

 לא לא אבל.

 

 אריה קינג:

 לא לא. אוקי, אולי אני לא קורא נכון.

 

 שמוליק זליגמן:

 אפשר רגע להסביר?

 

 אריה קינג:

 אני אומר לך.

 

 שמוליק זליגמן:

 אפשר רגע להסביר?
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 אריה קינג:

 שהו.לא. אני רוצה לומר מ

 

 צביקה כהן:

 אני רוצה להבין את השאלות.

 

 אריה קינג:

 -את השאלות האלו צביקה אנחנו שואלים כמעט, כמעט

 

 צביקה כהן:

 אני מבקש ממך, מה אתה שואל, אריה?

 

 :'עופר ברקוביץ

 -הוא שואל למה פגעו במיליון שקל בשכונות חוץ גדר

 

 אריה קינג:

 כמעט כל שנה, כמעט כל שנה.

 

 :'ברקוביץעופר 

 כשהמצב של התברואה שם הכי גרוע מכל השכונות בירושלים?

 

 אריה קינג:

צביקה, אני דירקטור בחברת פמ"י. אחד הדברים שפמ"י אמונים עליו, אחד מהם לצערי הרב דרך 

אגב אני מוכרח לומר, זו טעות פטאלית של העירייה, שהם אחראים גם על הניקיון באספקטים 

ירושלים, תקלה של העירייה. כל ההפרטה זה תקלה. אבל זה שזה אמר לפמ"י זה מסוימים במזרח 

שומינג של תקלה. אבל פה אני אומר לך אני מכיר ואני מסתובב עם האחראי על האזורים האלו, אני 

מסתובב גם מעבר לגדר וזה פשוט לקרוא את זה וזה לא להאמין. כי אין, אין סיכוי שמי שרצה 

לגדר רצה באמת להוציא את המיליון שקל ולא יכל. כי יש שמה על כל רחוב  אחזקת שכונות מעבר

להוציא מיליון שקל כמעט. על כל רחוב, אני לא מגזים. המצב שמה כל כך קטסטרופאלי. עכשיו גם 

ניקיון מזרח העיר, אותו דבר. לא הגיוני. תכנסו לצור בכר, כנסו לג'אב אל מוכאבר, כנסו ל, אל תלכו 

מעבר פה לחומה, כנסו לסילוואן. כנסו לסילוואן. איך יכול להיות שמפה יורד ואני לא  רחוק. תלכו

 רואה שום דבר ממערב העיר? משהו פה חוזר על עצמו מאז ש...

 

 צביקה כהן:

 אתה שואל למה מורידים שם?



 26/2020מס'  -ועדת כספים
 23/11/2020 -מתאריך ז' בכסליו תשפ"א

83 
 

 

 :'עופר ברקוביץ

 רק שם, רק שם.

 

 אריה קינג:

 רק שם מורידים.

 

 צביקה כהן:

 לתת תשובה על זה? אני לא חושב שאתה יכול לתת תשובה. שמוליק, אתה יכול

 

 שמוליק זליגמן:

 קודם נעמיד דברים על דיוקם. אחזקת שכונות זה לא על ידי פמ"י, זה על ידי קבלן עירוני.

 

 צביקה כהן:

 שמוליק, שמוליק.

 

 שמוליק זליגמן:

 רגע.

 

 צביקה כהן:

 שמוליק, סליחה אריה.

 

 שמוליק זליגמן:

 אבל.אני מסביר 

 

 צביקה כהן:

 אני רוצה ממך שניה אחת הבנה.

 

 שמוליק זליגמן:

 כן.

 

 צביקה כהן:

 אני חושב שמי שצריך להסביר את זה זה מישהו מקצועי משם.

 

 שמוליק זליגמן:

 לא. הם נמצאים פה, תכף הם יגידו. אני רק מסביר לפני ש...
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 איציק נידם:

 אנחנו פה.

 

 שמוליק זליגמן:

 מסביר שניה לפני. אחזקת שכונות זה לא פמ"י, קבלן עירוני.אני רק 

 

 צביקה כהן:

 איציק פה.

 

 שמוליק זליגמן:

ניקיון, מכרז, יגיד לך איציק מה שמו. אחרי המכרז היתה הצמדה של עיריית ירושלים עם אותה 

 רמת ניקיון בפחות מיליון שקל. זאת אומרת שהתפנה מיליון שקל. יש חוסר, רגע שניה.

 

 ריה קינג:א

 בסדר.

 

 שמוליק זליגמן:

אפשר להעלות את רמת השירות. אבל כרגע עד סוף השנה הזאת יש חוסרים בסעיפים אחרים באגף, 

 -אף אחד לא פוגע בכהוא זה ברמת הניקיון באגף, ויגיד לך איציק נידם תכף את ה

 

 אריה קינג:

 הוא פה.

 

 שמוליק זליגמן:

 ומים והוא יסביר לך על רמת הניקיון במזרח העיר.הנה איציק, בבקשה זה ההסבר של הסכ

 

 איציק נידם:

אז ככה, אריה, קודם כל הסעיף הזה של שכונות העוטף הוא חולץ סוף סוף אחרי שהיינו בהתדיינות 

משפטית ארוכה עם שני המשפטים האלה של כבר עקב ושל המ"פ. היה איזה הליך משפטי שתקע 

הוחלט. החברה שזכתה נתנה מחירים שחוסכים לנו לא מעט אותנו וחולץ לאחרונה. הוחלט מה ש

כסף. את המיליון שקל האלה אי אפשר לנצל בשכונות העוטף בחודש וחצי. בלתי אפשרי, לא רציני, 

לא ריאלי ולכן כרגע יש יתרה בסעיף, אנחנו מעבירים אותה למקומות שצריך אותם. המיליון שקל 

באה ובהחלט נשפר את רמת הניקיון גם בשכונות האלה נשארים בתוך סעיף התקציב לשנה ה

 העוטף. זה אחת. נשאר בשנה הבאה זה רק השנה, חבר'ה. זה רק הצרחות של השנה.
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 יהודה פרוידינגר:

 מיליון. 7לפני כן אישרנו 

 

 צביקה כהן:

 איציק, תסביר מדוע אתם מורידים את הכסף הזעום הזה מהמקומות הקשים האלו?

 

 איציק נידם:

תי, כי יש שמה מכרז חדש. זה כסף שלא נצליח לנצל אותו עד סוף שנה. יש מחירים חדשים אז אמר

במכרז החדש ולכן לעשות אותם עכשיו עם חברה חדשה, לייצר מיליון וחצי שקל בחודש וחצי זה לא 

 ריאלי. זה לא ישפר את רמת הניקיון.

 

 צביקה כהן:

 למה זה לא מוצע, למה זה לא מומש עד היום?

 

 איציק נידם:

כי עד היום היינו תקועים בבית משפט. לא חולץ המכרז הזה. ולכן היינו במחירים הישנים. כרגע 

 -חולץ המכרז עם מחירים חדשים אז הכל ירד. גם הסעיף תקציב ירד. עכשיו לעניין

 

 צביקה כהן:

 עת.אני אומר לך, השאלה הזאת עולה מידי פעם פה בשולחן, אבל ההסבר הוא מניח את הד

 

 יהודה פרוידינגר:

 איציק.

 

 אריה קינג:

אני מסכים שהוא מניח את הדעת. את המיליון שקל הזה אני הייתי לוקח וכן מוצא את הדרך לשים 

 אותו במזרח ירושלים.

 

 איציק נידם:

מיליון שקל לניקיון  18זה לא רציני. אבל שניה רגע, מזרח ירושלים עושה... שנה, שניה, הוספנו 

 ר, חבר'ה.במזרח העי

 

 צביקה כהן:

איציק, אני עוזר לך. האגפים עובדים עם תכנית עבודה מסודרת. אם הדברים נאמרו מפי מה שנקרא 

 ראש מנהל, מבחינתי שלי אני שליו לחלוטין. ינואר נדבר איתו.
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 :'עופר ברקוביץ

 צביקה, אפשר להתייחס?

 

 צביקה כהן:

 בהחלט.

 

 :'עופר ברקוביץ

 מה?

 

 צביקה כהן:

 קצר אבל.

 

 :'עופר ברקוביץ

 קצר. א' אני מברך את אריה על העלאת הנושא וזה תשומת לב חשובה.

 

 צביקה כהן:

 חשובה מאד.

 

 :'עופר ברקוביץ

לחצר האחורית של ירושלים. מי שלא היה בקוף אל עקב ולא יודע שיש שם ביוב שזורם ברחובות 

צלים אותם למבצעים חד פעמיים כאלה ואין מצב שאנחנו לא לוקחים את המיליון שקל האלה ומנ

 -ואחרים. ולכן זה צורם. ואני חושב שיש פה עניין של מדיניות. זה שהאגף

 

 צביקה כהן:

 אומר ראש מנהל בכנות, עופר.

 

 :'עופר ברקוביץ

 רגע רגע.

 

 צביקה כהן:

 אני איתכם, אני איתכם.

 

 :'עופר ברקוביץ

 רגע.
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 צביקה כהן:

 בכנות, תקשיב.אומר ראש מנהל 

 

 :'עופר ברקוביץ

 עוד מילה אחת, עוד מילה אחת ואז תגיב.

 

 צביקה כהן:

 יש לי תכנית עבודה מסודרת.

 

 יהודה פרוידינגר:

 צביקה.

 

 :'עופר ברקוביץ

עוד מילה אחת ואז תגיד. זה שהאגף עושה איזשהו טיוב משאבים כרגע וניצל איזה מיליון ויש לו 

 להם צרכים הרבה יותר מהתקציב שלהם.צרכים אחרים, ברור. יש 

 

 צביקה כהן:

 הוא עושה את זה בצורה מושכלת. זה מה שהוא אומר.

 

 :'עופר ברקוביץ

 -אבל פה, אבל פה מגיעה

 

 צביקה כהן:

 הדברים נעשים בצורה מושכלת.

 

 :'עופר ברקוביץ

אליך ואני חושב  אבל פה מגיעה מדיניות של חברי מועצה ושל הנהלת העיר, אני בעניין הזה מצטרף

שצריך גם מבחינה מעשית היה למצוא איך לנצל את התקציב הזה בשכונות הללו שהמצב שלהם הכי 

 מחפיר, הכי גרוע בפער גדול.

 

 צביקה כהן:

 אני גם מתחבר לדברים האלו.

 

 :'עופר ברקוביץ

 מסכים.אני חושב שיש פה קונצנזוס פוליטי מלא, בטח גם יוסי חביליו שמה שותק אבל 
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 דובר לא מזוהה:

 אין וויכוח.

 

 יהודה פרוידינגר:

 אני רוצה לשאול משהו, צביקה. אני יכול לשאול?

 

 צביקה כהן:

 דקה, אלישע שואל.

 

 יהודה פרוידינגר:

 אני רוצה לשאול משהו.

 

 צביקה כהן:

 אלישע שואל, בבקשה. טוב נו.

 

 יהודה פרוידינגר:

ליון שקל לשכונות ליד הבית. כאילו זה אני מבין שזה כל מיני מי 7סליחה. אישרנו לפני כמה סעיפים 

 מיליון. 7שיפוצים, שדרוגים של כבישים וזה. בחודש וחצי יש לנו אפשרות להוציא 

 

 איציק נידם:

 זה תקב"ר, יהודה זה תקב"ר. אין קשר.

 

 יהודה פרוידינגר:

 הבנתי.

 

 אלישע פלג:

 אני רוצה רק שניה.

 

 פרוידינגר:יהודה 

 יש לי רגע אלישע.

 

 אלישע פלג:

 בבקשה.

 

 יהודה פרוידינגר:
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 רק? 100,000מיליון חסכנו  50-עוד לא סיימתי. יוצא שמה

 

 שמוליק זליגמן:

 לא חסכנו.

 

 איציק נידם:

 לא לא.

 

 יהודה פרוידינגר:

 מיליון? 50-מכל ה 100,000כאילו נשאר רק 

 

 איציק נידם:

 כן כן.

 

 פרוידינגר:יהודה 

 מיליון, מיליון? 13-ומה

 

 איציק נידם:

 מיליון זה בגלל מכרז חדש. 13-כן. אבל ה

 

 יהודה פרוידינגר:

 בסדר גמור.

 

 יוסי חביליו:

 -אבל איציק, השאלה אם אי אפשר בכל זאת לעשות מאמץ ולנצל

 

 איציק נידם:

 -חבר'ה, זה לא רציני לעשות מבצעים

 

 יוסי חביליו:

 א רציני.תסביר למה זה ל

 

 איציק נידם:

כי לעשות מבצע זה אחרי שבוע חוזר להיות אותו מצב. או שעושים את זה שיטתי בתכנית עבודה 

 כמו שצריך.
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 צביקה כהן:

 תכנית עבודה.

 

 איציק נידם:

 ולא נקודתי. זה מה שאנחנו נעשה שנה הבאה.

 

 יוסי חביליו:

 -ניקיון. להביאלא. אולי לקחת תלמידים של בית ספר שיעשו 

 

 צביקה כהן:

 אלישע בבקשה, יוסי תודה. אלישע.

 

 אלישע פלג:

אוקי. אני לא אחת אמרתי את המשפט שאני חוזר עליו כמו מנטרה שאם אנחנו רוצים שירושלים 

תישאר שלימה ומאוחדת בריבונות ישראל, אנחנו חייבים לתת לתושבים החוקיים של מזרח העיר 

 -שירותים כמו במערב העיר. אני חושב שמה שנאמראת אותה רמה של 

 

 צביקה כהן:

 דברי אלוקים חיים.

 

 אלישע פלג:

רק שניה אחת. מה שנאמר, אני מסכים עם כל מה שהחברים אמרו פה. אני לא חושב אבל שאנחנו 

 יכולים בוועדת כספים להתווכח עם אנשי המקצוע שיודעים בדיוק איך, מה לעשות עם הכסף.

 

 הן:צביקה כ

 נכון.

 

 אלישע פלג:

שנים ואני גם  5וגם מה שאמר החבר נידם זה בהיגיון רב, הייתי פעם גם מחזיק תיק התברואה 

הייתי נגד מבצעים כאלה טטט. אני רציתי בהתחלת הדיון להגיד שהגזבר מתנגד לזה כי הוא יודע 

ושלום, זה משפט  שחס ששבוע אחרי זה זה יהיה אותו דבר. זה בעצם אמר נידם. אבל אני רוצה

עד  1601אחרון, שלא יווצר כאן רושם כאילו אנחנו לא משקיעים במזרח העיר, אם תסתכלו מסעיף 

 סעיפים של דרכים, כבישים שאנחנו משקיעים כולם במזרח העיר. 16זה  1616סעיף 

 

 צביקה כהן:
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 שם, כן.

 

 אלישע פלג:

מרתי את זה בתחילת הישיבה. שלא אחד אחד אחרי השני. וגם כן היו עשרות סעיפים זה כבר א

 יווצר הרושם כאילו אנחנו מזניחים את מזרח ירושלים.

 

 צביקה כהן:

 בשום אופן.

 

 אלישע פלג:

 אנחנו עושים מה שניתן לעשות ותראו את זה בסעיפים הבאים.

 

 צביקה כהן:

 .03, 02, 01, 1600אלישע תודה רבה. 

 

 אלישע פלג:

 כולם מזרח העיר.

 

 צביקה כהן:

04 ,05. 

 

 אריה קינג:

 הערה הערה על כל זה.

 

 יהודה פרוידינגר:

 לגבי הסקר. 1600רגע, אני רציתי לשאול לגבי 

 

 צביקה כהן:

 .15, 14, 13, 12, 611, 10, 09, 08, 07, 06די יהודה. 

 

 :'עופר ברקוביץ

 רגע רגע.

 

 צביקה כהן:

16 .17. 
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 יוחנן ויצמן:

18. 

 

 צביקה כהן:

18. 

 

 ויצמן:יוחנן 

 מי שזה שייך אליו. 18

 

 צביקה כהן:

19. 

 

 יוחנן ויצמן:

 אדוני היו"ר.

 

 צביקה כהן:

 . סליחה?20

 

 יוחנן ויצמן:

 .18זיטוק או זליגמן, 

 

 צביקה כהן:

18. 

 

 יוחנן ויצמן:

 בדברי הסבר רשום שעושים מסילה שלישית ביפו, אתה יכול להסביר לי מה זה? איפה זה?

 

 צביקה כהן:

 מישהו מתושיה נמצא פה?

 

 שמוליק זליגמן:

 נורדאו, זה החיבור שחותך את רחוב יפו.

 

 צביקה כהן:

 סליחה יוחנן, נמצא פה מישהו מתושיה בבקשה? מזכירות העירייה.
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 יוחנן ויצמן:

... 

 

 צביקה כהן:

 נמצא פה מישהו מתושיה פה בבניין הזה?

 

 שמוליק זליגמן:

 -התחבורה. אתה רוצה לדעת את המיקום המדויק של המקטע הזהזה הרשאה שהתקבלה ממשרד 

 

 צביקה כהן:

 דקה אחת. נמצא פה מישהו מתושיה? תודה רבה, ירד מסדר היום.

 

 שמוליק זליגמן:

 צביקה, אל תוריד את זה מסדר היום. אנחנו עכשיו נדאג שהם יבואו, בסדר.

 

 צביקה כהן:

 יבה. טוב? בסדר תודה. יוחנן, הורדתי מסדר היום.אדוני הנכבד, אני נותן צ'אנס עד לסוף היש

 

 יוחנן ויצמן:

 לא זה היה הכוונה שלי. הכוונה שלי היתה רק לקבל הסברים.

 

 צביקה כהן:

 יש פה נהלים. פה יש נהלים.

 

 אלישע פלג:

 הדרך לגיהנום רצופה כוונות טובות.

 

 צביקה כהן:

. 620, 1619יסביר. לא, נמתין בסבלנות לעוד חודש. תודה. עד סוף הישיבה, אם יגיע מישהו מהצוות, 

 אנחנו באגף לשיפור פני העיר.

 

 חיים כהן:

 אני רוצה בבקשה אדוני היו"ר. 21-ב

 

 צביקה כהן:
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 .2בבקשה ואלישע  21

 

 יוחנן ויצמן:

 גם אני רוצה.

 

 חיים כהן:

 -מדובר פה על תקציב לפארק טבע 21אוקי. בסעיף 

 

 צביקה כהן:

 לרשום. רגע חיים, חיים, יוחנן, אלישע, אריה.תן לי 

 

 יהודה פרוידינגר:

 גם אני צביקה.

 

 צביקה כהן:

 בבקשה חברים, חיים בבקשה.

 

 חיים כהן:

כן. הסעיף הזה זה כדי להתחיל איזשהו תכנית בפארק טבע עירוני בנחל זמרי. אני רוצה לעדכן את 

 -היו"ר

 

 צביקה כהן:

 איפה הוא ממוקם הנחל הזה?

 

 יים כהן:ח

 -זה ב 21

 

 יהודה פרוידינגר:

 פסגת זאב.

 

 חיים כהן:

 -פסגת זאב. אני רוצה

 

 צביקה כהן:

 היתה איזה החלטה משהו בוועדת תכנון ובניה משהו.
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 חיים כהן:

בדיוק, על זה. דנו בזה בוועדה לתכנון ובניה ומדובר שמה, מדובר שמה על פארק שרוצים להקים 

וזה בסדר גמור. אבל באותו נשימה אני אומר שמדובר פה גם על כמה שאין חולק שהוא צורך 

 מגרשים חומים שהולכים לצרף את זה לשטח הירוק.

 

 יהודה פרוידינגר:

 אין שמה. שמה אין.

 

 חיים כהן:

 אני לא הפרעתי לך יהודה, לא הפרעתי לך יהודה.

 

 צביקה כהן:

 שניה אחת, איציק, יש שטחים חומים או לא?

 

 ם:איציק ניד

 כל השטחים למעלה הם של ספורט ופנאי.

 

 חיים כהן:

 הציגו את זה. אל תגיד שלא. אתה לא היית בוועדה המקומית, אני כן הייתי בוועדה המקומית.

 

 יהודה פרוידינגר:

 גם בוועדה המקומית אמרו שאין.

 

 צביקה כהן:

 -מה שלא יהיה בפנים

 

 חיים כהן:

 -אני רוצה

 

 צביקה כהן:

 איציק.

 

 כהן:חיים 
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אני רוצה להסביר את הזה. הפארק היה הבנה מאד מאד ברורה והתחייבות. המתכננת האורבנית 

התחייבה שעד יום שני היא תציג את האלטרנטיבות. כי הטענה היתה שאין מספיק צורכי ציבור 

 במקום.

 

 צביקה כהן:

 כדי להוכיח לכם שאין בתוך המסלול הזה שטחי ציבור.

 

 חיים כהן:

 בדיוק. אז היא התחייבה.

 

 צביקה כהן:

 רשמתי תודה.

 

 חיים כהן:

 התחייבה שעד לרגע זה לא קיבלנו את הנייר הזה.

 

 צביקה כהן:

 דברי אלוקים חיים,  תודה.

 

 יהודה פרוידינגר:

 אולי ראוכברגר קיבל.

 

 צביקה כהן:

 אלישע בבקשה.

 

 אלישע פלג:

סיים. הנושא הזה היה בשבוע שעבר בוועדת  טוב, אני רוצה להמשיך מאותה נקודה שחיים כהן

המשנה לתכנון ובניה במשך פרק זמן מאד מאד ממושך. ואלו מבינינו שקוראים את העיתונות של 

המקומונים סוף השבוע, הפרויקט הזה זכה לעמוד שער בבונוס וגם תמונה מאד יפה של חברנו 

, כאילו ימית לא 4נגד  5זה עבר ברוב של יהודה פרוידינגר שלפי העיתון הוא הציל את המצב ובזכותו 

 היתה שמה, כאילו אני לא הייתי שם. כאילו אנחנו בכלל לא יודעים במה מדובר.

 

 יוחנן ויצמן:

 מי שהצילו זה דגל התורה שבגדו ב...

 

 אלישע פלג:
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 האמת.זה הבדיחה הכי גדולה, שדגל התורה הצילו את המצב. יאללה, לא משנה. אלוקים יודע את 

 

 חיים כהן:

 תמיד דגל התורה מצילה את המצב.

 

 אלישע פלג:

אנחנו אבל בוועדת תכנון ובניה ראינו תכניות כמעט מפורטות של הדבר הזה עד אפילו פרטים של כל 

 נדנדה.

 

 צביקה כהן:

 שיש שמה שטחי ציבור בפנים?

 

 אלישע פלג:

ם התנגד לזה בוועדה גם, הוא מתנגד לא לא, תעזוב. אני לא רוצה להיכנס למה שחיים העלה. חיי

 לזה גם כאן.

 

 חיים כהן:

 -לא. אני לא, אלישע לא. אני בסך הכל ביקשתי, היה התחייבות לוועדה

 

 אלישע פלג:

 אני אתמול דיברתי עם חיים.

 

 חיים כהן:

 היה התחייבות או לא היה התחייבות?

 

 אלישע פלג:

אמרתי לו חיים, שאם הוא רוצה ייקוב הדין את ההר אני אתמול שוחחתי על הנושא עם חיים ואני 

אז אני וגם דן, עו"ד דן בוועדת תמיכות זה היה, אמרתי שאנחנו בכלל כשאנחנו דנים על פרוגרמות 

של שטחים חומים, על פי החוק, ויתקן אותי היועץ המשפטי והיועץ המשפטי לשעבר שחייבים להציג 

ם על מנת שאנחנו נדע איזה קרקעות נשארו לדורות בפנינו את מפת השטחים של השטחים החומי

 הבאים.

 

 צביקה כהן:

 זה החוק.

 

 אלישע פלג:
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 זה החוק. תודה שאתה גם מאשר את זה וגם הגזבר. עד היום לא ראינו את זה.

 

 צביקה כהן:

 זה החוק.

 

 אלישע פלג:

 שלושים שנה לא ראינו את זה בעירייה.

 

 צביקה כהן:

 זה.אסור לך לדון בלי הדבר ה

 

 אלישע פלג:

נכון. אסור לדון, יפה מאד. אתה יודע למה אתה יודע את זה? כי היית ראש עיר. בגלל זה אתה יודע  

 את זה.

 

 חיים כהן:

 אלישע.

 

 אלישע פלג:

שניה. אני בכלל לא רוצה להיכנס לנושא של השטחים החומים. אבל גם אמרתי לחיים, ידידי היקר 

זה פסגת זאב. אתה יודע, בכלל יש לנו בעירייה פה לכל שכונה יש ורעי הטוב שהפכו את זה כאילו 

פטרון. אתה יודע, יש לנו נגיד חבר הכי טוב שלי שאני לא רואה אותו פה, את ישראל קלרמן, הוא 

הרייס של נווה יעקב. הוא יהודה פרוידינגר הוא הרייס לא שמנה, כך הוא מרגיש, אתה לא יכול 

ודה פסגת זאב. לא, יש כאלה ברמות, יש כאלה בבית ישראל. כל אחד להתווכח עם ההרגשה שלו, יה

 -יש להם

 

 יהודה פרוידינגר:

 יש כאלה של מלחה.

 

 אלישע פלג:

 והעיר מחולקת... אבל אתה מפריע לי, בגלל זה זה לוקח הרבה זמן.

 

 צביקה כהן:

 חברים.

 

 אלישע פלג:
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 רוצה לומר, אני רוצה להבין הגזבר.לא, שניה. אני רק רוצה לומר. לא סיימתי. אני 

 

 חיים כהן:

 אני מוחה כאן על ההתחייבות שניתנה.

 

 צביקה כהן:

 לא להפריע.

 

 אלישע פלג:

 השאלה שלי היא מאד פשוטה.

 

 צביקה כהן:

 כן.

 

 אלישע פלג:

איך זה יכול להיות שאנחנו בוועדת תכנון ובניה ראינו כבר תכניות ברמה של כמעט תכניות 

 מפורטות.

 

 צביקה כהן:

 ו?

 

 אלישע פלג:

 מיליון לתכנון? 3.5והיום אנחנו באים לאשר 

 

 יהודה פרוידינגר:

 אני אגיד לך.

 

 אלישע פלג:

 מה עשו עד היום?

 

 יהודה פרוידינגר:

 צביקה, אני יכול לענות על זה.

 

 אלישע פלג:

 הפרויקט הזה עושים מעשה זמרי ומבקשים שכר כפי...
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 פרוידינגר:יהודה 

 אלישע.

 

 אלישע פלג:

 תן לי לסיים משפט. המשפט שלי

 

 יהודה פרוידינגר:

 אני אענה לך.

 

 אלישע פלג:

 אני לא מפריע לך אף פעם.

 

 יהודה פרוידינגר:

 נו דבר.

 

 אלישע פלג:

 אני רוצה להגיד שהמשפט "עושים מעשה זמרי ומבקשים שכר..." הוא בדיוק מתאים לדבר הזה.

 

 צביקה כהן:

 איציק, אתה מדבר בסוף.

 

 יהודה פרוידינגר:

 שקל. 400,000אני חושב אחד, פעמיים כבר העברנו פה בוועדת כספים 

 

 צביקה כהן:

 יהודה, אני מתנצל שאני עוצר אותך.

 

 יהודה פרוידינגר:

 -חשוב לי להגיד. העברנו

 

 צביקה כהן:

את דבריך. בבקשה אריה. הוא מי שנרשם לתור דבר זה אריה. אריה ידבר ואחר כך אתה תאמר 

 פשוט נרשם. אין מה לעשות. אריה בבקשה. ויתרת? תודה. יהודה בבקשה.

 

 יהודה פרוידינגר:
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 שקל עד היום... 800,000... 

 

 צביקה כהן:

 תדליק את המיקרופון.

 

 יהודה פרוידינגר:

 -שקל 800,000עד היום העברנו 

 

 אלישע פלג:

 מי זה העברנו?

 

 פרוידינגר:יהודה 

 .400ועוד  400בוועדת הכספים בעירייה. כבר פעמיים בשתי נגלות. 

 

 צביקה כהן:

 נכון.

 

 יהודה פרוידינגר:

ונעשה תכנון ראשוני. ועכשיו זה תכנון מפורט כדי לדעת כל פרויקט שבתוך הנחל הזה איך לשווק 

 אותו ולהביא לו כספים.

 

 צביקה כהן:

 מצוין.

 

 יהודה פרוידינגר:

 -בדיוק יהיה הנחל. עכשיו, בנחל עצמו ואיך

 

 אלישע פלג:

 אתה הפרעת לי, אני רוצה להפריע לך.

 

 יהודה פרוידינגר:

 לא הפרעתי לך.

 

 אלישע פלג:

 תכנון...
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 יהודה פרוידינגר:

 לא הפרעתי לך.

 

 אלישע פלג:

ון שקל, כמה מילי 4.5מיליון שקל ועוד... זה  3.5מהיקף הפרויקט. אם  7%אבא שלי היה אדריכל... 

 מיליון שקל? 150הפרויקט הזה? 

 

 יהודה פרוידינגר:

מיליון שקל. עכשיו, בוואדי עצמו, אני עונה לחבר ההנהלה, משנה  150כן כן. כן כן. הפרויקט הוא 

לראש העיר חיים כהן, בנחל עצמו גם מה שהציגו שם, אין שטחים חומים, יש שטחים לפנאי 

חומים. מה שהרב צביקה, בנחל עצמו אין שטחים חומים, ככה לפחות אני ולספורט. אין שטחים 

זוכר שהציגו בוועדה. יש שטחים לפנאי ולספורט. זה נכון שליעד בכור, היועצת המתכננת האורבנית 

 של הרובע הבטיחה לשלוח לאליעזר קרקעות חומים בפסגת זאב, לחברי הוועדה היא הבטיחה.

 

 חיים כהן:

 עד יום שני הזה.

 

 יהודה פרוידינגר:

 אני לא זוכר את היום שני.

 

 חיים כהן:

 -עד יום שני

 

 יהודה פרוידינגר:

 אני לא זוכר שההבטחה, לפרוטוקול אני לא זוכר שזה היה עד יום שני.

 

 חיים כהן:

 עד יום שני. וזה שעד יום שני הזה לא טרחו לתקן, זה מצדיק בדיוק את מה שאמרנו.

 

 צביקה כהן:

 יהודה, תודה רבה. אריה, יש לך משהו לומר, אריה?

 

 יהודה פרוידינגר:

 בכל אופן אין ספק שזה פרויקט מאד חשוב.
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 צביקה כהן:

 תודה רבה, אריה בבקשה.

 

 אריה קינג:

קודם כל אני מוכרח לומר שכנראה יש פה, לחלק לא היו פה אז אני מוכן להבין ויכול להבין למה הם 

יבר. אבל הדבר הזה, וחלק כן היו פה כמו אלישע ואחרים שפה. כמו שאמר מדברים כמו שאלישע ד

יהודה, הנושא הזה, תקצוב ראשוני עבר בקדנציה הזו וכבר עבר בקדנציה הקודמת. המקום הזה 

 שנים. 7-6אושר כאתר טבע עירוני לפני אם אני חושב 

 

 יהודה פרוידינגר:

 אצל ברקת.

 

 אריה קינג:

 וש גדול.בימי ברקת. אין פה חיד

 

 חיים כהן:

 אדוני, זה היה בוועדה המקומית עכשיו, זה היה במקומית. אנחנו לא המצאנו את זה.

 

 אריה קינג:

 אני קודם כל לא הפרעתי ודבר שני אני לא מדבר, טוב, תמשיך נו.

 

 חיים כהן:

זה אני לא נגד הפארק. אני סך הכל ביקשתי, אתה יודע מה? גם המתכננת האורבנית אמרה את 

שאין בעיה, אני מביא מסמך. זה שהיא לא הביאה, זה בדיוק מצדיק את מה שטענתי בוועדה. לא 

 יותר מזה.

 

 אריה קינג:

 ... אני שמעתי אותך אבל לא פצתי מילה, אות.טוב, תודה רבה. אבל אין לזה שום קשר

 

 צביקה כהן:

 בבקשה אריה.

 

 אריה קינג:

 חביליו הדביק אותך. אתה מתפרץ לאנשים, זה לא יפה.גם אתה אלישע, אתה מקבל נראה לי 
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 צביקה כהן:

 אריה בבקשה.

 

 אלישע פלג:

 אל תיכנס לעניינים שלי ויהודה.

 

 חיים כהן:

... 

 

 אלישע פלג:

אתה... ומאפשר לו לדבר בכל הזדמנות שהוא רוצה וגם היום בישיבה נתתי לו אפילו לדבר לפני 

. כל ז אל תערב דבר שלא שייך. זה לא יפה אריה, לא מתאים לךלמרות שהייתי אמור לדבר לפניו. א

מה שאני שאלתי זה רק אריה, למה עוד שלושה וחצי מיליון שקל אחרי שכבר ראינו את כל התכניות 

 מיליון שקל? 3.5בוועדת תכנון ובניה? צריך להראות תכניות מפורטות, אבל 

 

 אריה קינג:

יע לצביקה. אני מסופק בכך. אני אומר לך, אתה מפריע פתחת את הוועדה באומרך שאתה באת לסי

פה וגם לי אתה מפריע. אני אומר לך, הוועדה הזאת וועדת כספים אישרה, אני זוכר אותי יושב פה 

פעמים תקציבים. התקציבים הראשונים היו קודם כל שזה הוגדר בכלל אתר טבע עירוני.  4לפחות 

ואחר כך אמרו, לוקחים כמה מאתרי הטבע, בודקים וזה אמירם רותם והמחלקה לאיכות סביבה 

את מי לוקחים ומשדרגים אותו. ואז רשות ניקוז ים המלח הביאה כסף והעירייה הביאה כסף של 

כמה מאות אלפי שקלים לתכנון ראשוני לבדוק בכלל אם אפשר לעשות משהו. מה שמדובר ומה 

שיו התקדמו, ראש העיר גם אישר, כולם שאתה ראית ומה שכבר ראינו בעבר זה פרוגרמה כללית. עכ

 אמור להיות משהו שעוד לא יצא, יצא ברמת תכנון מפורט. זה כל הסיפור. 3.5-מאושרים ועכשיו ה

 

 צביקה כהן:

 תודה רבה.

 

 חיים כהן:

 אבל לא התייחסת לשאלה שלי.

 

 איציק נידם:

 אתה רוצה שאני אענה?

 

 צביקה כהן:
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 מבקש מאיציק לומר כמה מילים.סליחה, כולכם דיברתם. אני 

 

 איציק נידם:

אני אומר את זה בקצרה. יש פה שני מהלכים. מהלך אחד שנוהל במנהל תכנון זה קודם כל ההסדרה 

של השטחים. יש שם חלק עליון שיש בו פנאי וספורט. יש שמה הרבה מאד שטחים לא מוסדרים 

שהוצג לוועדת תכנון זה תכנון ראשוני  ומתבצע שם גם שינוי תב"ע ולכן זה התכנון הראשוני. מה

ופרוגרמתי שעשינו בשנה האחרונה. התכנון הפרוגרמתי אושר על ידי ראש העיר, אושר על ידי 

מיליון שקלים האלו זה לצאת לתכנון  3.5-הדרגים המקצועיים, ועבר למנהל תכנון מפורט וה

 הזה כמו שצריך. מפורט, שיתוף ציבור עם כל מה שמשתמע מכך כדי להרים את הפארק

 

 צביקה כהן:

תודה רבה. אני מבקש להעביר את הסעיף הזה. אבל כדי שאנחנו נוכל לרתום את כל החברים בצורה 

מאד פשוטה, אנחנו מתנים את זה והתנאי לזה שאין שטחי ציבור שמצטרפים לתהליך הזה. ואם יש 

פו לנו כאלה שטחים, אנחנו דבר כזה בתכנית מה שאומר ראש המנהל שאין דבר כזה. אבל אם יצטר

 מאשרים...

 

 איציק נידם:

 אין בתוך הפארק שטחים חומים.

 

 צביקה כהן:

 איציק, אם יש שטחים חומים, הם ייגרעו מהתכנית, זה התנאי.

 

 :'עופר ברקוביץ

 אז איך ייבנה המרכז קהילתי והמרכז ספורט?

 

 צביקה כהן:

 -זה בדיוק

 

 איציק נידם:

 -יש שמה שטח ש

 

 צביקה כהן:

 אומר איציק שאין שטחים חומים בתוך התהליך הזה.

 

 :'עופר ברקוביץ

 אז איך ייבנו מרכז קהילתי ומרכז ספורט בלי שטחים חומים?
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 יהודה פרוידינגר:

 יש שטח ספורט ופנאי.

 

 איציק נידם:

 יש שטח של פנאי וספורט, אין בעיה.

 

 :'עופר ברקוביץ

 מה?

 

 יהודה פרוידינגר:

 וספורט.פנאי 

 

 איציק נידם:

 פנאי וספורט, החלק העליון הוא מיועד לפנאי וספורט.

 

 יוסי חביליו:

 אני מציע לאשר את זה בלי התניה.

 

 צביקה כהן:

 נו יוחנן.

 

 יוסי חביליו:

 אז תגיד.

 

 :'עופר ברקוביץ

 תי.אני לא מצליח להבין, כאילו, אני לא מצליח להבין, אי אפשר לבנות בשטח ירוק מרכז קהיל

 

 איציק נידם:

 זה לא שטח ירוק.

 

 אריה קינג:

 -יש שמה שטחים חומים שמיועדים לפנאי

 

 יהודה פרוידינגר:

 פנאי וספורט.
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 :'עופר ברקוביץ

 וזה מקובל על החברים?

 

 אריה קינג:

 תקשיב, זה מה שהוא עושה.

 

 יהודה פרוידינגר:

 -העיקר שלא יהיה שטחים חומים למבני ציבור סתם. זה מה ש

 

 :'עופר ברקוביץ

 -אבל אם אנחנו מאשרים את זה ככה, כן אפשר לבנות שם

 

 אלישע פלג:

 אתה לא מבין, רוצים שכל השטחים החומים יהיו לחרדים. זה מה שמתבצע פה.

 

 יוסי חביליו:

 זה מה שמתבצע במקור או...?

 

 אלישע פלג:

 כרגע אין שטחים חומים.

 

 צביקה כהן:

בפרויקט הזה שאמור לבנות עליו מבני ציבור, אז לא גרעת שטח למבני ציבור אם יש שטח חום 

 לטובת הפארק.

 

 יוסי חביליו:

 צביקה לא.

 

 אריה קינג:

 -אני מציע

 

 יוסי חביליו:

 אני מציע להישאר איך שזה.

 

 אריה קינג:
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 -לשכלל את מה שצביקה אומר, ובתנאי שהשטח החום

 

 צביקה כהן:

 בסדר. כולנו בתור. תודה רבה. חברים, אנחנו

 

 יוחנן ויצמן:

 שניה היו"ר.

 

 חיים כהן:

צביקה סליחה, אני רוצה, אני באמת לא רוצה להוביל את זה לנושא הזה של שטחי חום. אני עומד 

על נקודה אחת בלבד. היה התחייבות שהמתכננת האורבנית למקום תביא מסמך מסודר של כל 

 כנון ובניה.השטחי ציבור שיהיה בפסגת זאב. בוועדת ת

 

 צביקה כהן:

 אני לוקח את הדברים שלי חזרה. בואו נסכם שזה עד ישיבת המועצה נקבל את הנייר הזה.

 

 חיים כהן:

 בדיוק. נקבל את הנייר אז מבחינתי אין שום בעיה.

 

 צביקה כהן:

 בוא, אני מוריד את התנאי שלי, אין שום בעיה.

 

 חיים כהן:

 אני מבקש שתוריד את התנאי.

 

 יונה רוט:

 מאושר ללא תנאי?

 

 צביקה כהן:

 -אותה מתכננת נכבדה שלא עמדה בדיבורה בשלב הזה

 

 חיים כהן:

 זה כל הסיפור.

 

 צביקה כהן:

 שתדאג להביא לנו את זה עד ישיבת המועצה.



 26/2020מס'  -ועדת כספים
 23/11/2020 -מתאריך ז' בכסליו תשפ"א

109 
 

 

 יהודה פרוידינגר:

 כן כן. היא הבטיחה לשלוח מפה.

 

 :'עופר ברקוביץ

 ... להצביע.

 

 צביקה כהן:

 מי בעד? בסדר גמור,

 

 יהודה פרוידינגר:

 בעד מה?

 

 צביקה כהן:

 לקבל את הסעיף הזה איך שהוא.

 

 יהודה פרוידינגר:

 איך שהוא.

 

 צביקה כהן:

 בלי שום תנאים. אנחנו נקבל את התכנון של אותה מתכננת עד ישיבת המועצה.

 

 יהודה פרוידינגר:

 בסדר.

 

 צביקה כהן:

 מי בעד בבקשה?

 

 יונה רוט:

1-2-3-4-5-6. 

 

 צביקה כהן:

 יפה. יש מישהו נגד?

 

 יוחנן ויצמן:

 כן, אני.
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 יונה רוט:

 שמונה בעד.

 

 צביקה כהן:

 אתה מתנגד? ואלישע גם מתנגד?

 

 אלישע פלג:

 אנחנו בעד.

 

 צביקה כהן:

 אה.

 

 אלישע פלג:

 אתה היד שלך למעלה, איך אתה שואל אם אני מתנגד?

 

 צביקה כהן:

 -מבלי להוריד בעד ונגד. לכן כשאני עברתי מהבעד לנגדאתה שם את היד 

 

 אלישע פלג:

 הוא צרח "אני נגד". מה חשבת, שהוא לא יגיד שהוא נגד?

 

 צביקה כהן:

 אוקי.

 

 יונה רוט:

 תשעה בעד.

 

 צביקה כהן:

 מי נגד בבקשה? יוחנן אתה שקוף, תרים גבוה שנראה שאתה נגד. רשמתם שיוחנן ויצמן נגד?

 

 יונה רוט:

 ותשעה בעד.

 

 צביקה כהן:

 -תודה. חברים
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 אלישע פלג:

 אם היינו כולנו נגד, הוא היה מצביע בעד.

 

 צביקה כהן:

622 ,623 ,24. 

 

 ימית אלה יואלי:

 .623רגע, 

 

 צביקה כהן:

 לא שמעתי ימית.

 

 ימית אלה יואלי:

623. 

 

 צביקה כהן:

 יפה. בבקשה.

 

 ימית אלה יואלי:

 -זה חוזר בכל ישיבה הנושא של

 

 צביקה כהן:

 קרובה לבית.

 

 ימית אלה יואלי:

נכון. זה חוזר בכל ישיבה. כל פעם שבעה מיליון. ביקשתי תכנית לא פעם, לא פעמיים, לא שלוש, לא 

 -ארבע, וזה ממשיך להעלות. אני רוצה לקבל

 

 צביקה כהן:

 ממי ביקשת?

 

 ימית אלה יואלי:

 פה בוועדה ביקשתי.

 

 צביקה כהן:
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 מבקשים.פה לא 

 

 ימית אלה יואלי:

 מהדרג המקצועי, הדרג המקצועי ישב פה.

 

 צביקה כהן:

 האיש המכובד שיושב לימינך.

 

 ימית אלה יואלי:

 מיליון? 7הדרג המקצועי ישב פה, הבטיח שישלחו את זה. אנחנו רוצים להבין למה כל הזמן זה עולה 

 

 צביקה כהן:

 איציק, מי יכול לאכזב את ימית?

 

 איציק נידם:

 מה?

 

 צביקה כהן:

 למה מאכזבים את ימית?

 

 איציק נידם:

 לא נאכזב אותה.

 

 ימית אלה יואלי:

 כי הם לא אוהבים לשלוח לנו תכניות.

 

 איציק נידם:

 נעביר את זה. בסדר?

 

 צביקה כהן:

 איציק, תכנית, אתה לפני דקה דיברת.

 

 ימית אלה יואלי:

 שניה.

 

 צביקה כהן:
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 אותך. ימית, אל תפריעי לי. ימית, לפני דקה דיברת על תכניות, על הסדרים.ימית, אני מגבה 

 

 איציק נידם:

 אין בעיה.

 

 צביקה כהן:

 שלח אליה תכנית מסודרת, סליחה. תודה ימית.

 

 ימית אלה יואלי:

מיליון שקל לסביבה  7אבל אני מבקשת לדעת. הנה הוא פה, אני מבקשת לדעת כל וועדה עולה לנו 

 קרובה לבית. תגידו מה זה.

 

 צביקה כהן:

 זה החלק החיובי.

 

 ימית אלה יואלי:

 בסדר.

 

 צביקה כהן:

 -התכנית שאת לא מקבלת

 

 ימית אלה יואלי:

 חיובי לא חיובי, אבל זה כל חודש עולה.

 

 צביקה כהן:

 איציק, ראש מנהל לוקח על עצמו לתקן מולך.

 

 ימית אלה יואלי:

 יהיה בוועדה הבאה.טוב, ואז בוא נראה מה 

 

 צביקה כהן:

, 25, 624איציק, תודה. שיחכה עד סוף הישיבה. בגלל שהוא לא הגיע בזמן שיחכה עד סוף הישיבה. 

 .3, 2, 31, 30, 29, מנהל חינוך 28, 27, 26

 

 :'עופר ברקוביץ

 רגע רגע.
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 צביקה כהן:

 סליחה, אתה לא באגד פה.

 

 :'עופר ברקוביץ

 מה?

 

 צביקה כהן:

 רגע רגע? איזה סעיף?מה זה 

 

 :'עופר ברקוביץ

 אתה רץ.

 

 ימית אלה יואלי:

 אתה רץ מהר.

 

 צביקה כהן:

 .40, 39, 38, 37, 36, 35, 34טוב יקירי, אני אנסה יותר לאט. טוב. 

 

 אלישע פלג:

40. 

 

 צביקה כהן:

 אנחנו ברווחה. 41בבקשה. 

 

 אלישע פלג:

 .40רגע 

 

 צביקה כהן:

 בבקשה. 40

 

 פלג:אלישע 

... 

 

 צביקה כהן:

 בבקשה יקירי.
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 אלישע פלג:

 מה?

 

 צביקה כהן:

 . בריאות הציבור.40בבקשה 

 

 יהודה פרוידינגר:

 .39אני רוצה משהו לגבי 

 

 צביקה כהן:

 בריאות הציבור.

 

 אלישע פלג:

 ... לנשום אויר, לנוח טיפה ואתה יכול להמשיך.

 

 צביקה כהן:

 יאללה.

 

 פרוידינגר:יהודה 

 .39אני רוצה, רגע אני רוצה משהו לגבי 

 

 צביקה כהן:

 בבקשה יהודהל'ה.

 

 יהודה פרוידינגר:

אני רוצה, אני לא יודע אם יש פה מישהו מתרבות. אבל אני חושב, הסעיף הזה בא מהקורונה שיש 

 -דברים בלי קהל. אבל יש אירועים

 

 צביקה כהן:

 משנים רגילות.תאמין לי שהוצאנו בקורונה כסף יותר 

 

 יהודה פרוידינגר:

אני מבין, אני מבין שיש אירועים מצולמים. אבל יש אירועים מצולמים קטנים קצרים, ויש פה רק 

 -שעות. אם אפשר להגדיר שעתיים 12-שעות ו 10כאילו 
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 דובר לא מזוהה:

 כן, אני נמצא כאן לכל שאלה.

 

 צביקה כהן:

 -יש חלוקה

 

 שמוליק זליגמן:

 אותנו אז, אתה זוכר?שאלת 

 

 יהודה פרוידינגר:

 היה למצולם?

 

 שמוליק זליגמן:

 היה, לא יודע אם למצולם. לא, לפי שעות.

 

 יהודה פרוידינגר:

 למצולם אני מדבר.

 

 שמוליק זליגמן:

 לא יודע אם למצולם. כנראה, לא יודע אם יש כאן מישהו מהאגף, זה הדרישה.

 

 הנרי:

 יש יש, אני נמצא כאן.

 

 יהודה פרוידינגר:

 אני רוצה לראות מצולם.

 

 שמוליק זליגמן:

 יש כאן מישהו?

 

 הנרי:

 כן.

 

 שמוליק זליגמן:

 הנה הנרי.
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 הנרי:

שעות השכרה של האולם ללא קהל. וכרגע בגלל  8-יש לנו אישור של וועדת כספים מאמצע שנה ל

 שעות. 12-שעות ול 10-ל שיש לנו יחסית הרבה השכרות אולם ללא קהל כמובן, אז אנחנו מבקשים

 

 יהודה פרוידינגר:

אז אני מבקש לעשות מחיר מוזל לשעתיים או עד שלוש. רוצים ערב, לצלם ערב לא עם המון הכנות, 

 לא הצגה שלימה, ערב של דיון. רוצים לקיים הרצאה, לצלם את ההרצאה ולשדר אותה.

 

 הנרי:

 בקשה, אנחנו נגיש.אין בעיה. אני אחרי זה אגש אליך, תסביר בדיוק מה ה

 

 יהודה פרוידינגר:

 -אתמול היה

 

 הנרי:

 -אבל בלי קשר

 

 יהודה פרוידינגר:

 אני רוצה להסביר לך, ערב מספרי סיפורים.

 

 הנרי:

 כן.

 

 יהודה פרוידינגר:

אנשים ביחד עם יוסי אלפי ישבו וסיפרו סיפורים על ירושלים. צילמו את זה בספרייה בגלל שבית  4

 ה סכום לא הגיוני.התרבות ביקש איז

 

 צביקה כהן:

 כמה זה עלה, יהודה?

 

 הנרי:

 יכול מאד להיות.

 

 צביקה כהן:

 אנשים ישבו? 4



 26/2020מס'  -ועדת כספים
 23/11/2020 -מתאריך ז' בכסליו תשפ"א

118 
 

 

 יהודה פרוידינגר:

 אנשים עם מנחה. 4

 

 צביקה כהן:

 כמה זה עלה לנו?

 

 יהודה פרוידינגר:

 לא. עשו את זה בספרייה.

 

 שמוליק זליגמן:

אנשים, יכול להיות שעדיף שזה יהיה בספרייה ולא  4בשביל צריך להבין שלהפעיל את המקום הזה 

 יהיה שם. זה עולה הרבה כסף להפעיל את המערכות.

 

 צביקה כהן:

 אני מזמין את זה אצלי ללשכה. זה לא יעלה כלום.

 

 שמוליק זליגמן:

 תבדוק איתם, תדבר איתם.

 

 צביקה כהן:

 אמין לי.אנשים. ת 3-4תזמין אותם ללשכה שלי, תחסוך המון כסף. 

 

 יהודה פרוידינגר:

 אפשר היום בשמונה בערב לראות את זה.

 

 צביקה כהן:

 חופשי.

 

 יהודה פרוידינגר:

 היום בשמונה בערב אפשר לראות את זה.

 

 הנרי:

 יש לנו גם אולם קטן שם דרך אגב.

 

 צביקה כהן:
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1640 ,41. 

 

 אלישע פלג:

41. 

 

 ימית אלה יואלי:

41. 

 

 אלישע פלג:

 שלטרים? ולמה רק לצעירים וצעירות? מה, אני לא בלופ?. מה זה 41

 

 צביקה כהן:

 סליחה, אתה צעיר. אתה צעירה סליחה.

 

 ימית אלה יואלי:

 דווקא אני רוצה לברך על זה.

 

 אלישע פלג:

 מה זה שלטרים? אני גם מברך. מה זה שלטרים?

 

 צביקה כהן:

 את רוצה לברך?

 

 ימית אלה יואלי:

 לברך.

 

 כהן:צביקה 

 תודה.

 

 אלישע פלג:

 -אוקי. ברוך אתה השם אלוקינו מלך העולם

 

 צביקה כהן:

 אתה מצטרף לברכות.

 

 אלישע פלג:
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 מה זה? אפשר לקבל הסבר על הסעיף הזה?

 

 יהודה מולד:

 אלישע, ערב טוב.

 

 צביקה כהן:

חשוב מאד, מי נמצא מהרווחה בבקשה? אני לא מתכוון להוריד את זה מסדר היום בגלל שזה 

 בבקשה.

 

 יהודה מולד:

 -השלטרים זה

 

 צביקה כהן:

 מי אתה?

 

 אלישע פלג:

 שלטרים.

 

 יהודה מולד:

 כן.

 

 אלישע פלג:

 מחסות.

 

 יהודה מולד:

 כן. מחסה, הלנת חירום.

 

 אלישע פלג:

 למה כותבים שלטרים?

 

 דני ליבמן:

 פעם הבאה צריך לנקד את הסדר יום.

 

 אריה קינג:

 ועית אפשר?לפני התשובה המקצ
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 צביקה כהן:

 בטח. מה השאלה בכלל?

 

 אריה קינג:

 תודה.

 

 צביקה כהן:

 אתה מרכז לך את השאלות, נכון?

 

 אריה קינג:

לא. שאלה אחת, קצרה. אני רוצה, מבקש לקבל תשובה במענה שנקבל פה לאיזה סוג אוכלוסייה זה 

בסדר? שאלתי בצורה מאד ברורה לאיזה מיועד מבין הצעירים והצעירות. אני יודע למה אני שואל, 

 סוג אוכלוסייה זה שייך בעיר? ערבים, חרדים, כללי, כיפות סרוגות.

 

 אלישע פלג:

 ולמה רק צעירים וצעירות? מה עם הדור המבוגר יותר?

 

 אריה קינג:

כי אותי זה לא מעניין. אני שאלתי, מתייחס למה שכתוב פה. כתוב צעירים וצעירות, זה מה 

 ששאלתי. אני רוצה לקבל תשובה.

 

 צביקה כהן:

 בבקשה, מכובדים. שם, תפקיד והסבר.

 

 יהודה מולד:

טוב, שמי יהודה מולד. אני כלכלן באגף רווחה. עובד יחד עם אברהם הומינר. מדובר פה בפרויקט 

 שכבר נמשך מספר שנים במימון מלא של משרד הרווחה.

 

 צביקה כהן:

 מאה אחוז, נכון.

 

 ולד:יהודה מ

מאה אחוז מימון של המשרד. השלטרים זה הלנות חירום לצעירים וצעירות כדי שלא יסתובבו 

ברחובות. יש שלושה שלטרים. אחד במימון של אגף התמכרויות במשרד הרווחה של צעירים 

מכורים. ושניים במימון של אגף לנוער וצעירים. השלטרים ממוקמים בשלושה מקומות. אחד ברחוב 
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... מכורים, אחד ברחוב יד חרוצים לבנים לא מכורים, נקיים. ועוד אחד לבנות ברחוב הרב  יפו לבנים

 פינת רחוב הנביאים. לגבי האוכלוסייה, האוכלוסייה היא אוכלוסייה כללית.

 

 צביקה כהן:

 מה זה כללית?

 

 יהודה מולד:

 א.

 

 צביקה כהן:

 כל דכפין.

 

 אריה קינג:

 דיבור שוב?עכשיו צביקה אפשר לקבל את רשות ה

 

 צביקה כהן:

 בהחלט.

 

 אריה קינג:

בהתייחס, כי ידעתי שזאת התשובה. אני רוצה לומר לכם, נכון לנתונים של שבוע שעבר ביום חמישי. 

. 37%מהצעירים המכורים והידועים בירושלים הם חרדים. נתונים שקיבלתי שבוע שעבר.  37%

 , זה נתונים של עיריית ירושלים.35%

 

 כהן:צביקה 

 אתה מאשר את הנתון הזה, אדוני הנכבד?

 

 יהודה מולד:

 אני אבדוק את הנתון הזה עם המחלקה.

 

 צביקה כהן:

 אתה לא יודע, אוקי.

 

 אריה קינג:

 ישבתי עם צחי גולן וישבתי עם יפה אולי, יש מישהי בשם יפה.

 

 צביקה כהן:
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 ולכן, מה אתה מציע?

 

 אריה קינג:

 -ולכן אני מבקש ש

 

 צביקה כהן:

 -שאחד מהם יהיה

 

 אריה קינג:

ואני רוצה לספר לכם סיפור למה נכנסתי לעניין הזה בכלל וזה משליך על השאלה וגם על התשובה 

חרדי שנכנס לשמה ואספו אותו מאשפתות ממש, מאיזה פינת  16.5שאני מצפה לקבל. ילד, נער בן 

א אומר לי שהוא היה מעדיף שהבן שלו לא רחוב פה, יצא והתנקה ופגש אותי יחד עם אבא שלו. והו

ייכנס לשם. כי לא מקפידים על דברים. עכשיו זה לא אומר שאני מקבל את מה שהאבא אמר, כן? 

אבל אני אומר מה האבא אמר, אין שמה הקפדה על דברים שחשובים לציבור הדתי והחרדי 

ואני פונה קודם כל  ספציפית. ולכן אני מבקש שבהתייחס למה שכתוב פה והאישור שמבקשים

אליכם נציגי הציבור החרדי וגם הציבור הכללי בכלל, כי לעינינו כל הציבור הכללי בירושלים, שאם 

אנחנו מאשרים את מה שכתוב פה, שיהיה ברור שכל השקעה נוספת שתהיה, אני אומר לך את זה 

 .האלו ובמיידי 37%-יו"ר הוועדה צביקה זה שחייבים לתת פה תעדוף לציבור ה

 

 צביקה כהן:

 אם הנתונים שלך הם נכונים. אלף זה מחזיק לכולנו את הראש.

 

 אריה קינג:

 נכון.

 

 צביקה כהן:

 ממש לגמרי. דבר שני, אריה.

 

 אריה קינג:

 איך קראו לבחורה שם, יפה? אילנה? איך קראו לה?

 

 דובר לא מזוהה:

 מי מדבר?

 

 אריה קינג:

 אני אני.
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 צביקה כהן:

נכון, זה מדליק הרבה מנורות אדומות לשולחנות נוספים עגולים אולי אפילו. אבל אני אם הנתון 

 -מפנה

 

 יהודה פרוידינגר:

 -זה מספיק 28%גם אם זה 

 

 צביקה כהן:

מפנה אליך את הבקשה שאולי אחד מהשלושה האלה יתמקד בציבור הזה כדי לאשר לו כלים לא 

 להקצות את עצמו משם.

 

 יהודה מולד:

גרות הקיימות, הפועלות כיום הם מסגרות קיימות עם בני נוער שכבר נמצאים בתוכם. את טוב, המס

הבקשה של אריה אני אעביר למחלקה הרלוונטית אצלנו, מחלקת ילד ונוער. האנשים שהזכרת 

מקודם הם לא מאגף רווחה, הם מאגף קידום נוער. צחי כנראה ויפה הם לא עובדי אגף רווחה. לעצם 

ר במסגרות שהם אמורות לצאת למכרז. משרד הרווחה אמור לצאת למכרז ולהפעלה העניין, מדוב

של גורמים חיצוניים שלא לפי, זאת אומרת, היום הבקשה היא כרגע להאריך באופן זמני עד שמשרד 

הרווחה יסיים את הליכי המכרז שלו ואז הגופים המפעילים ייבחרו על ידי משרד הרווחה בהתאם 

כמובן אעביר את הבקשה שלך לצוות הרלוונטי אצלנו למצוא מסגרת ייעודית להחלטות שלו. אני 

 לציבור החרדי.

 

 אריה קינג:

 אני רק אומר, יו"ר הוועדה, אני רוצה לחדד, הסעיף הזה מדבר על כספים שלנו.

 

 צביקה כהן:

 לא לא.

 

 אריה קינג:

 כן כן.

 

 יהודה מולד:

 לא לא.

 

 צביקה כהן:

 לא לא לא.
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 יהודה מולד:

 מימון מלא של משרד הרווחה.

 

 אריה קינג:

 כרגע?

 

 יהודה מולד:

 מימון מלא של משרד הרווחה.

 

 צביקה כהן:

 אריה, זה מימון מלא משרד הרווחה.

 

 אריה קינג:

 בסדר גמור, אני מתקן את עצמי.

 

 צביקה כהן:

עובד באיזה שוב אני אומר, מאחר ומשרד העבודה והרווחה עובד עם הרשות המקומית והוא לא 

חלל באוויר, הדברים שאמרת בטוב טעם נאמרו לגורם מקצועי. אני מניח שזה יילקח ממך לאיזה 

 מקום, לא סתם שזה נאמר פה איזשהו.

 

 אריה קינג:

 -צביקה, אתה יו"ר הוועדה, אני מבקש ממך

 

 צביקה כהן:

 כן.

 

 אריה קינג:

נוער, היא הביאה לנו את הנתונים. זה  יפה אזולאי, זה שם הגברת שאיתה ישבנו מהעירייה מקידום

 נתונים מפחידים.

 

 צביקה כהן:

 אתה מתכבד מחר בבוקר.

 

 אריה קינג:

 אתה יו"ר הוועדה, שים את האצבע שלך על הדבר הזה.
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 צביקה כהן:

 אתה מתכבד מחר בבוקר רק לסמס לי, להזכיר לי את הנושא הזה, נתגלגל יחד עם העניין ביחד.

 

 אריה קינג:

 גמור, תודה.בסדר 

 

 צביקה כהן:

 .4, 3, 642, 641-מי יתקן אותנו? אנחנו נמצאים ב תודה רבה.

 

 ימית אלה יואלי:

 אפשר לשאול? 4

 

 יוסי חביליו:

 רגע, איפה אנחנו?

 

 צביקה כהן:

 אמרת משהו ימית?

 

 ימית אלה יואלי:

 .4כן, 

 

 צביקה כהן:

 בבקשה.

 

 ימית אלה יואלי:

הגדלה, מה החלוקה ואיזה תכניות אלה? מישהו יכול להסביר מה זה? מישהו אנחנו רואים שיש פה 

 פה?

 

 צביקה כהן:

 תראי איזה יופי, יש לך פירוט כמעט מלא.

 

 ימית אלה יואלי:

 לא כמעט, לא מלא.

 

 יהודה פרוידינגר:
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 יש פירוט של מה שירד, היא רוצה לדעת למה זה מתווסף, לא?

 

 ימית אלה יואלי:

 אתה רואה? תכניות מנהלים קהילתיים.יש פה בהתחלה 

 

 צביקה כהן:

 מוסיפים מיליון.

 

 יהודה פרוידינגר:

 מוסיפים מיליון ומורידים מיליון.

 

 ימית אלה יואלי:

 מוסיפים מיליון.

 

 יהודה פרוידינגר:

 רוצים לדעת למה מוסיפים מיליון.

 

 ימית אלה יואלי:

 נכון.

 

 צביקה כהן:

 בבקשה?אז מי מסביר לנו 

 

 סףאלי זיטוק:

 אין בעיה, אני.

 

 צביקה כהן:

 בבקשה.

 

 :'עופר ברקוביץ

 השאלה אם זה תקציבי סיוע למנהלים הקהילתיים.

 

 סףאלי זיטוק:

זה לגבי סיוע שלמנהלים הקהילתיים עקב משבר הקורונה. בעצם קיבלנו בעצם דו"חות כספיים 

מית. בהתאם לזה בעצם אנחנו נותנים מהחברה למתנ"סים לגבי מנהלים שקשורים למצוקה תזרי

 להם תמיכה.
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 צביקה כהן:

 תודה.

 

 :'עופר ברקוביץ

 מיליון מתחלקים? 2.8-מה החלוקה? לכמה מנהלים ה

 

 יהודה פרוידינגר:

 מיליון.

 

 סףאלי זיטוק:

 לא מיליון שמונה מאות. מיליון, מיליון. קודם כל זה מיליון.

 

 יהודה פרוידינגר:

 מיליון אחד.

 

 :'עופר ברקוביץ

 אבל יש פה כבר כסף שעבר בסעיף הזה.

 

 סףאלי זיטוק:

 -לא. יש כסף שעבר

 

 :'עופר ברקוביץ

 כסף של תמיכות רגילות.

 

 צביקה כהן:

 אנחנו עכשיו נדבר על המיליון ועל המיליון שמונה מאות בשיחה נוספת.

 

 :'עופר ברקוביץ

 לא הבנתי.

 

 צביקה כהן:

 מיליון.עכשיו נאשר רק 

 

 :'עופר ברקוביץ

 לא, בסדר, המיליון שמונה מאות כבר עבר.
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 סףאלי זיטוק:

 כן. אנחנו מדברים כרגע על מיליון.

 

 :'עופר ברקוביץ

 אתה מגדיל את הסעיף של התמיכה במנהלים הקהילתיים.

 

 סףאלי זיטוק:

 -כן. לא, זה תמיכה עקב משבר הקורונה זה לא כרגע תמיכה

 

 :'עופר ברקוביץ

מיליון שקל שעברו  2.3אני פניתי לראש העירייה בשאילתא ישירה ואני קיבלתי תשובה שיש 

 למנהלים הקהילתיים סיוע לקורונה.

 

 סףאלי זיטוק:

 יכול להיות.

 

 :'עופר ברקוביץ

 אז זה מיליון אחד מתוך השני מיליון שלוש מאות?

 

 סףאלי זיטוק:

ן. יש בעצם שלושה מנהלים בעצם שפנו שבעצם זה לא. אז קודם כל זו תוספת. בסדר? של עוד מיליו

 מנהל קהילתי יובלים, גילה וגוננים דרום. אליהם בעצם תועבר התמיכה.

 

 צביקה כהן:

 למה?

 

 סףאלי זיטוק:

 -קיבלנו בעצם דו"ח

 

 :'עופר ברקוביץ

 בגלל שכל המנהלים הקהילתיים שלהם לא עובדים.

 

 צביקה כהן:

 בגלל שהם פנו.
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 סףזיטוק:אלי 

קיבלנו דו"ח, לא לא לא, לא כי הם פנו. הוצאנו בעצם לחברה למתנ"סים הוצאנו בעצם דו"ח כספי, 

בקרת הכספים של החברה למתנ"סים שעושה למנהלים הקהילתיים, ביקשנו בבקשה דו"ח לגבי כל 

 המנהלים.

 

 צביקה כהן:

 כן.

 

 סףאלי זיטוק:

 צריכים ובהתאם לזה אנחנו נותנים. וזה מה שעלה בעצם בדו"ח, אלה המנהלים שהיו

 

 צביקה כהן:

 מדוע אתה לא מגבה את שאר יתר המנהלים?

 

 סףאלי זיטוק:

כי יתר המנהלים לא צריכים כרגע. אנחנו בעצם פנינו בעקבות פניה של המנהלים פנו מספר מנהלים 

 מצומצם.

 

 צביקה כהן:

ת כושלת. אם כולם... בקורונה ורק מנהלים אולי יש איזושהי התנהלו 3-ל 2אולי אם זה רק בין 

 השלושה האלה, מדוע אתה מעביר דווקא להם?

 

 סףאלי זיטוק:

 אז אני אסביר.

 

 צביקה כהן:

 אני ציפיתי לאיזושהי תשובה אחרת, סליחה.

 

 סףאלי זיטוק:

לא לא. אני אסביר. ברגע שבעצם ביקשנו מהחברה למתנ"סים לעשות בקרה לא רק על חובות עבר, 

 התנהלות לא נכונה. אלא בעצם על התנהלות עקב משבר הקורונה ובעצם אובדן הכנסות.

 

 צביקה כהן:

 אני לא מקבל את זה. אני בעד שזה יחולק שווה בשווה לכל המנהלים, סליחה.
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 סףאלי זיטוק:

 לא. אבל כל המנהלים לא צריכים. יש לי פה את התזרים. אני יכול להראות רגע.

 

 צביקה כהן:

 ובדים יפה, לכן מגיע להם עונש?הם ע

 

 סףאלי זיטוק:

לא. לא מגיע להם עונש. בעצם המנהלים האלה לא צריכים את הסיוע. אנחנו בעצם פנו אלינו 

מנהלים באופן פרטני, אנחנו הגדלנו ראש ואמרנו: לא. אנחנו נפנה לכל המנהלים הקהילתיים ונראה 

 . אני לא אתן כסף למנהל שלא צריך אותו.מי מצוי במצוקה תזרימית. אלה המנהלים שמצויים

 

 צביקה כהן:

 הוא מתנהג יפה והוא מתנהל יפה, לכן מגיע לתשפר אותו.

 

 סףאלי זיטוק:

 אני לא מתשפר.

 

 צביקה כהן:

 ולא מגיע לתשפר את מי שלא מתנהל נכון, לתת רק לו.

 

 סףאלי זיטוק:

 -רגע. המנהלים האלה

 

 צביקה כהן:

הטובים, הפחות טובים לומדים להתנהל נכון. כשאתה מחזק את הפחות טובים, כשאתה מחזק את 

 הטובים גם יורדים להיות פחות טובים.

 

 ימית אלה יואלי:

 לא. אין קשר, אני לא חושבת.

 

 סףאלי זיטוק:

מה שאתה אומר קודם כל אני מסכים שצריך לפעמים לחזק את החזקים שיהיו עוד יותר טובים. 

תקציבי הזה ובעצם הבעיה התקציבית שהם נקלעו אליה זה באופן ישיר בעקבות אבל לגבי הפער ה

 משבר הקורונה ואובדן הכנסות שהיו בעצם למנהלים הקהילתיים.
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 צביקה כהן:

 תודה רבה, מאשרים.

 

 ימית אלה יואלי:

 רגע סליחה, גם בסעיף הזה.טוב. יש לי עוד שאלה, 

 

 צביקה כהן:

 האחרונה.

 

 יואלי:ימית אלה 

 ככה אתה מקציב לי שאלות?

 

 צביקה כהן:

 אחרונה ימית.

 

 ימית אלה יואלי:

לא. זה לא נגמר היום. אנחנו רואים שיש קיזוז בעצם בקידום מנהיגות והעצמת נשים. למה? של 

60,000. 

 

 סףאלי זיטוק:

ניצול אנחנו בעצם עשינו איגום בעצם של כל, בעצם מכספי המנהל ולא היה שם בעצם לא היה 

ובעצם איגמנו את הכספים. יש פה עוד המון מקומות איגמנו כספים. זה לא כספים שהגיעו, זה לא 

 כספים חדשים אלא כספים מתוך כספי המנהל בעצם.

 

 צביקה כהן:

 תודה.

 

 סףאלי זיטוק:

 זה לא תוספת. אני מסביר, זה לא תוספת.

 

 ימית אלה יואלי:

 מה, אין בזה שימוש?

 

 סףאלי זיטוק:

 ורידו בעוד הרבה סעיפים. בעצם זה תת ניצול מה שנקרא.ה
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 ימית אלה יואלי:

 שקל. 60,000-פה מדברים על קידום מנהיגות והעצמת נשים, הורדתם ב

 

 סףאלי זיטוק:

 הורדנו בעוד הרבה סעיפים, אני מסביר.

 

 ימית אלה יואלי:

 לא מעניין אותי, אני שואלת ספציפית.

 

 צביקה כהן:

נכון, שלא יעשו העצמת נשים. מנהל שלא עובד נכון, שלא יגע בהעצמת נשים. הוא  מנהל שלא עובד

 יעשה טעויות שמה.

 

 שמוליק זליגמן:

 כל הסעיפים שיש פה זה סעיפים שיש בהם יתרה תקציבית.

 

 ימית אלה יואלי:

 אז זה מה שאני רוצה להבין. זה יתרה תקציבית?

 

 שמוליק זליגמן:

 עילות. יש בגלל הקורונה, בגלל מגבלות אחרות.אין אף סעיף שזה קיצוץ בפ

 

 ימית אלה יואלי:

 זה מה שרציתי להבין.

 

 צביקה כהן:

באותה הזדמנות, לא קשור למה שאמרת, מברך את ראשי המערכת שהביאו אתמול את החברים 

 לבוא ולהצטלם למן אמירה נגד אלימות לנשים. זה חשוב היה.

 

 ימית אלה יואלי:

 קראו. למה?אבל לי לא 

 

 צביקה כהן:

 -אני לא הייתי לצערי, בגלל ששינו לנו לצערי
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 ימית אלה יואלי:

 אני אישה.

 

 צביקה כהן:

 אנחנו מברכים את זה מאד. מי שטיפל בזה זה משה מרגליות והוא ראוי להערכה.

 

 דובר לא מזוהה:

 תיקון, את מוזמנת גם.

 

 ימית אלה יואלי:

 באופוזיציה, אז אני לא מוזמנת.בגלל שאני 

 

 צביקה כהן:

 את מוזמנת לכל מקום. לפחות פה בוועדת כספים יש לך מקום מכובד.

 

 ימית אלה יואלי:

 תודה.

 

 צביקה כהן:

45 ,46 ,47. 

 

 ימית אלה יואלי:

46. 

 

 צביקה כהן:

 בבקשה.

 

 ימית אלה יואלי:

 אני שואלת בסך הכל. אני רוצה להבין.

 

 צביקה כהן:

 את יכולה, את יכולה. בגלל שאת מדברת קצר את יכולה.

 

 ימית אלה יואלי:

 נכון?
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 צביקה כהן:

 כן.

 

 ימית אלה יואלי:

 , אני מבינה שזה באגף תרבות תורנית.700,000אני רואה שזה בעצם תקב"ר רגיל של 

 

 צביקה כהן:

 נכון.

 

 ימית אלה יואלי:

צה פשוט להבין פה. אני רואה שפה הם כאילו אני שואלת אם גם באגף כללי יש את זה. אני רו

 . מה קורה עם הספריות באגף כללי?700,000נותנים 

 

 שמוליק זליגמן:

יש באגף תרבות סעיף של הכשרת ספריות. כל שנה הוא מתוקצב בתקב"ר. כרגע מה שמתוקצב פה 

לא זוכר איפה  זה באגף תרבות תורנית, יש ספרייה, זה מיועד לשתי ספריות בנווה יעקב ועוד אחת

 היא. נראה אם יש פה נציג של האגף.

 

 צביקה כהן:

 -ימית מברכת על זה, רק היא רוצה לדעת מתי בעזרת השם יהיו לנו בעוד מקומות בלי

 

 שמוליק זליגמן:

 -אנחנו כל הזמן

 

 צביקה כהן:

 נכון שימית את מברכת, נכון?

 

 ימית אלה יואלי:

 תשובה, תודה.אמרתי אני קצרה, שואלת, מקבלת 

 

 צביקה כהן:

 יפה.

 

 ימית אלה יואלי:

 הנה כיבו לנו את האור, לא רוצים אותנו.
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 צביקה כהן:

 .650-, אגף נכסים ברשותכם אנחנו ב9, 648חברים 

 

 אריה קינג:

צביקה, אני רוצה לשאול. אפפפ. יו"ר הוועדה, אני עוד שניה אוכל את המיקרופון, אתה לא שומע 

 מאגף נכסים? ריטה. תודה.אותי? רק הערה או שאלה כללית, יש פה מישהו 

 

 צביקה כהן:

 ריטה.

 

 אריה קינג:

מו שאנחנו אני רגיל לראות, אולי אני מבולבל, אבל אני רגיל לראות במקרים כאלו של הארכות כ

 רואים פה, את המחירים.

 

 שמוליק זליגמן:

זה עדכון בדברי הסבר, הארכה כבר אושרה, אבל לבקשת הלשכה המשפטית אנחנו עדכנו פה את שם 

 -המשכיר ואת השם המדויק של ה

 

 אריה קינג:

 כבר אישרנו את ההארכות?

 

 שמוליק זליגמן:

 כבר אישרנו.

 

 ימית אלה יואלי:

 כן.

 

 ן:שמוליק זליגמ

 -כל מה שכתוב פה

 

 אריה קינג:

 הבנתי.

 

 שמוליק זליגמן:

 רק מעדכנים דברי הסבר.
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 צביקה כהן:

 אגב, יש כמה סעיפים כאלה פה.

 

 אריה קינג:

 אין לי שאלה.

 

 שמוליק זליגמן:

 כן כן.

 

 צביקה כהן:

 .7, 6, 5,  4, 3, 2, 65051-חברים, אגף נכסים אנחנו ב

 

 אריה קינג:

58. 

 

 כהן:צביקה 

 אני מוריד מסדר יום. 8

 

 שמוליק זליגמן:

 אנחנו ביקשנו להוריד לבקשת מנכ"ל העירייה, להוריד מסדר יום. 8

 

 צביקה כהן:

 . יש לי בבקשה שלושה סעיפים מעל סדר היום.61. אנחנו מאשרים, 60, 59ירד מסדר יום.  1658

 

 שמוליק זליגמן:

 סעיף תושיה, נורדאו.

 

 צביקה כהן:

 ימתינו עוד שתי דקות. סליחה, הם

 

 שמוליק זליגמן:

 אחרי מעל סדר היום?

 

 צביקה כהן:

 פעם הבאה לא יאחרו לישיבה.
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 שמוליק זליגמן:

 איפה הוא?

 

 צביקה כהן:

 חברים, עוד דקה.

 

 אלישע פלג:

 מה הורדת מסדר היום?

 

 צביקה כהן:

68. 

 

 ימית אלה יואלי:

 למה זה ירד מסדר היום?

 

 צביקה כהן:

58. 

 

 ימית אלה יואלי:

 , למה זה ירד מסדר היום?58

 

 צביקה כהן:

 חברים.

 

 ימית אלה יואלי:

 צביקה, למה זה ירד מסדר היום?

 

 צביקה כהן:

 אני כבר עברתי, את מחזירה אותי אחורנית.

 

 ימית אלה יואלי:

 אבל אני שואלת למה אתה מוריד מסדר היום.

 

 צביקה כהן:

 בתום הישיבה אני אסביר.
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 אלישע פלג:

 לכל יו"ר יש לו סמכות להוריד. אפילו כולם רוצים לדון, הוא יכול להוריד.

 

 ימית אלה יואלי:

 אני שואלת למה.

 

 צביקה כהן:

דירות ברחוב יצחק פרג עבור בית ספר תיכון. יש לנו בקשה שניה  3בקשה לוועדת כספים, יש לנו 

 חיילים בודדים.לוועדת כספים לאשר את רחוב החלוץ בית הכרם עבור 

 

 ימית אלה יואלי:

 מאשרים.

 

 צביקה כהן:

 יש עוד בקשה נוספת.

 

 אלישע פלג:

 אני רוצה להגיד לכם על השכירות של החיילים הבודדים, זה הדבר הכי טוב שעשינו היום.

 

 צביקה כהן:

 -מיליון עבור 4בסוף, תשלום של  114מותק אלישע, עוד בקשה נוספת אחרונה שמספרה 

 

 שמוליק זליגמן:

 הפקעה.

 

 צביקה כהן:

 -תודה, אישרנו. עכשיו אני מבקש לדון בנושא

 

 אלישע פלג:

 ומה הולך להיות שנה הבאה בהפקעה?

 

 דוברת לא מזוהה:

 זה כבר בנוי.

 

 צביקה כהן:
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תחבורה, נכון? תושיה. בבקשה. רק אני מבקש כדי שלא סתם אתם תטרחו כל כך הרבה שעות 

כם, תגיעו בזמן. חברי הוועדה לא אוהבים לראות את הדבר הזה שמגישים להם להמתין לנו. לכבוד

 סעיף ואין עליו הסבר. בבקשה.

 

 אלישע פלג:

 ועכשיו אנחנו מצפים להסבר טוב. אנחנו לא רוצים הסבר לא טוב.

 

 נידל:

אני מתנצל בשם מנהל האגף קובי ממליא. התבקשתי לעלות ולהסביר את הסעיף. בעצם הנושא הוא 

מאד פשוט, זה בניית מסילה שלישית בקטע בין נורדאו להטורים. באזור הזה אמורים לעבור כפי 

 קווי רכבת בירושלים. זה מקום מאד עמוס. 5שכולנו יודעים 

 

 אלישע פלג:

 רכבת קלה, לא רכבת רגילה.

 

 נידל:

 ולכן בונים את המסילה השלישית במקטע הזה.

 

 יוחנן ויצמן:

 ורים?איפה? בין נורדאו להט

 

 נידל:

 בין נורדאו להטורים.

 

 אלישע פלג:

אני רוצה להגיד לך שאנחנו יודעים את זה. החבר שלנו יוחנן העלה את זה כבר אתמול בישיבת 

 הנהלה ואני עניתי.

 

 יוחנן ויצמן:

 לא. כן בבקשה, כשתגמור לדבר יש לי שאלות. נו. דבר דבר.

 

 אלישע פלג:

שבמקום שני פסים שיש כל הזמן, בגלל החיסון שאנחנו הולכים לקבל הוא העלה את זה והסברנו לו 

 זה הפך לשלושה פסים. לא הבנת. יאללה קדימה.

 

 צביקה כהן:
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 חברים תודה רבה, אני סוגר את הישיבה.

 

 יוחנן ויצמן:

 העלית פה בן אדם, אפילו לא הספיק להסביר.

 

 אלישע פלג:

 די נו, מה.

 

 יוחנן ויצמן:

 כה.אי אפשר לעבוד כ

 

 אלישע פלג:

 אפשר. זה ליד הבית שלך זה מטריד אותך?

 

 יוחנן ויצמן:

 כן. אני שואל שאלות.

 

 אלישע פלג:

 אם זה ליד הבית שלך אז אולי יש לך ניגוד עניינים.

 

 יוחנן ויצמן:

 -אתה חותך בצורה

 

 סיום דיון 


